
1Novovčelnický zpravodaj

Novovčelnický 
 zpravodaj
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Informace z 42. zasedání Zastupitelstva města Nová Včelnice, 
konaného dne 25. 8. 2010

Zastupitelstvo města  schvaluje:
•	 Smlouvy	s	MEDIA	MARKETING	SERVICES	a.s.,	

Praha	2	.
•	 Smlouvu	 o	 zvláštním	 užívání	 běžného	 účtu		

o	UniCredt	 Bank	 Czech	Republic,	 a.s.,	 Budě-
jovice.

•	 Dodatek	č.	2	k	nájemní	smlouvě	k	bytu	ze	dne	
1.4.2010	 pro	 Alenu	 Kašovou	 uzavřenou	 na	
dobu	určitou	od	1.10.2010	do	30.9.2011.

•	 Prodej	pozemku	v	k.ú.	Nová	Včelnice	číslo	par-
cely	st.	378/2	o	výměře	1	m2	za	dohodnutou	
cenu	250,-	Kč	panu	Martinu	Kundrátovi	včet-
ně	kupní	smlouvy	na	prodej	tohoto	pozemku.

•	 Rozpočtovou	změnu	č.	5/2010.
•	 Prodej	 parcely	 číslo	 1061/10	 o	 výměře	 381	

m2	 –	 zahrada	 paní	 Jiřině	 Kupkové	 a	 zároveň	
schvaluje	kupní	 smlouvu	na	prodej	pozemků	
v	KN	čísla	parcel	1061/10	o	výměře	381	m2	–	
zahrada,	1061/11	o	výměře		369	m2	–	zahrada	
a	p.	 č.	 1061/12	o	 výměře	254	m2,	 vše	 v	 k.ú.	
Nová	Včelnice,	Jiřině	Kupkové	za	cenu	80,-	Kč/
m2.	

•	 Dodatek	č.	1	s	firmou	EKOEKO,	s.r.o.,	se	sídlem	
České	Budějovice.

•	 Zrušit	smlouvu	o	poradenství	k	DPH	k	31.	12.	
2010	s	firmou	Ing.	Ondrášek.

•	 -	Dohodu	o	ukončení	nájemní	smlouvy	o	náj-
mu	bytu	č.	11	v	domě	zvláštního	určení	s	paní		
Bohumilou	Zíkovou	k	31.8.2010.	

•	 Přidělit	 byt	 č.	 11	 v	 Domě	 zvláštního	 určení	
Nová	 Včelnice	 pí.	 Libuši	 Dvořákové,	 a	 to	 od		
1.	9.	2010	na	dobu	neurčitou	 za	měsíční	ná-

jemné	a	služby	s	tím	spojené	ve	výši	1.355,-	Kč.
•	 Přidělit	 byt	 č.	 p.	 121	 v	 Zahradní	 ulici	 panu		

Romanu	 Kotlárovi	 a	 zároveň	 schvaluje	 ná-
jemní	smlouvu	na	obecní	byt	v	Nové	Včelnici,		
Zahradní	ulice	čp.	121	o	velikosti	2	+	1,	která	
bude	uzavřena	s	panem	Romanem	Kotlárem,		
od	1.	10.	2010	do	31.	12.	2010	za	měsíční	ná-
jemné	ve	výši	2.200,-	Kč.	

•	 Schvaluje	pořízení	 změny	č.	3	územního	plá-
nu	města	Nová	Včelnice	(dále	též	jen	„změna		
č.	3“)	dle	§	6	odst.	5	písm.	f)	a	§	44	písm.	a),	d)	
zákona	č.	183/2006	Sb.,	o	územním	plánování	
a	 stavebním	 řádu,	 ve	 znění	pozdějších	před-
pisů	(dále	též	jen	„stavební	zákon“),	která	se	
bude	pořizovat	z	vlastního	podnětu.	Náklady	
budou	hrazeny	z	rozpočtu	města.	Zastupitel-
stvo	města	Nová	Včelnice	 schvaluje	pořízení	
úpravy	územního	plánu	města	Nová	Včelnice	
podle	§	188	odst.	1	stavebního	zákona.	

•	 Zastupitelstvo	města	Nová	Včelnice	schvaluje	
výběrové	řízení	na	zpracovatele.

•	 Zastupitelstvo	města	Nová	Včelnice	pověřuje	
Stavební	 úřad	Nová	Včelnice	 k	 součinnosti	 s	
pořízením	 zněny	 č.	 3	 územního	 plánu	 Nová	
Včelnice.

Zastupitelstvo města  jmenuje:
•	 Kamilu	Svatošovou	ředitelkou	Mateřské	školy	

Nová	Včelnice	s	účinností	od	1.1.2011.

Zastupitelstvo města  zamítá:
•	 Žádost	Dobrovolných	hasičů	z	Nové	Včelnice		
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a	bude	i	nadále	pokračovat	v	pojektu	výstav-
by	hasičské	zbrojnice	z	bývalé	 jídelny	urano-
vých	dolů.	

Zastupitelstvo města  bere na vědomí:
•	 Zprávu	o	výstavbě	vodovodu	a	kanalizace	ve	

Staré	Včelnici

•	 Zápis	 z	 konkurzního	 řízení	na	výběr	 řediteky	
mateřské	školy

Zastupitelstvo města  odkládá na další jednání:
•	 Žádost	 pana	 Josefa	 Ondřeje	 o	 odkoupení		

pozemku	číslo	parcely	1529

  Volební strana č. 1 – Sdružení nestraníků

1.	 Realizace	dotací	z	fondů	Evropské	
unie.	 Vytvoření	 náměstí	 a	 odpo-
činkové	 zóny	 v	 územním	 plánu.	
Přechody	 a	 retardéry.	 Dětské	
hřiště,	 skatepark.	 Oprava	 silnic		
a	chodníků.	Obnova	zeleně	a	lavi-
ček.

2.	 Podpora	 drobného	 a	 středního	
podnikání.	 Získání	 dotací	 pro	 zří-
zení	nových	pracovních	míst,	spo-
lupráce	 s	 ÚP.	 Snížení	 vstupních	
nákladů,	 při	 začátcích	 podnikání	
(odborná	 konzultace).	 Vystavění	
parkovacího	 místa	 pro	 kamiony	
v	 okolí	 Nové	 Včelnice.	 Hasičská	
zbrojnice	-	vystavění	v	prostorách	
k	tomu	vhodných.

3.	 Realizace	 volnočasových	 aktivit	
Rodin	s	dětmi	a	mládeže	-	zřízení	
nových	 mládežnických	 kroužků.	
Zřízení	 funkce	 Kulturní	 referent		
-	realizace	aktivit	spojené	s	veške-
rou	kulturou.

4.	 Realizace	 volnočasových	 aktivit	
Seniorů	 +	 Dům	 pro	 seniory.	 Dle	
návrhu	 jejich	 výboru	 -	 podpora		
z	města	a	vzájemná	spolupráce.

5.	 Nová	pracovní	místa	prostřednic-
tvím	průmyslové	zóny	EU.	Vyhle-
dání	a	kontakt	investorů.

6.	 Vyřešení	vleklých	problémů	s	ob-
jekty	v	majetku	města.	Jejich	rea-
lizace.

7.	 Město	 spolupracuje!	 -	 projekt	
užší	spolupráce	městského	úřadu,		
základní	školy	a	mateřské	školy.

8.	 Užší	propojení	radnice	a	městské	
policie	s	občany	Nové	Včelnice.

Zdravíme	všechny	obyvatele	Nové	Včelnice	a	obcí	přilehlých.
Č.	1	v	komunálních	volbách	v	Nové	Včelnici	,,Sdružení	nestraníků“	
si	Vás	dovoluje	pozvat	k	vyjádření	Vašeho	názoru	v	komunálních	
volbách	v	pátek	15.	října	a	v	sobotu	16.	října	2010.	Věříme	a	jsme	
přesvědčeni	o	 tom,	 že	nebudete	 lhostejní	 sami	 k	 sobě	a	 k	dění		
v	 Našem	městě	 a	 v	 tyto	 dny	 svobodně	 vyjádříte	 svůj	 názor	 ke	
změně,	která	přichází	s	naším	volebním	programem.	Náš	program		
je	jednoduchý	a	přímý.	Řeší	problémy	lidí	všech	sociálních	vrstev		
a	věkových	kategorií	od	dětí,	až	po	seniory.
Nebojíme	 se	 nazývat	 a	 pojmenovávat	 palčivé	 otázky	 pravými		
jmény.
Nebudeme	se	upínat	pouze	na	 jednu	cílovou	skupinu,	které	by-
chom	se	chtěli	zavděčit.
Nová	Včelnice	není	jen	sídliště	Na	Hliněnce,	lidé	ze	sídliště	u	Teba	
a	okolních	obcí	patří	také	k	Nám.
V	minulosti	 tyto	 lokality	 byly	 opomíjeny	 a	 evidentně	 se	 s	 nimi		
nepočítalo	v	programech	rozvoje	města.

Chcete změnu?! VOLTE č. 1 ,, Sdružení nestraníků“

  Volební strana č. 2 – KSČM

Kandidáti	na	zastupitele	za	KSČM	do	městského	za-
stupitelstva	v	Nové	Včelnici	mají	zájem	o	všestranný	
rozvoj	města,	o	 život	občanů,	kulturu,	 sport	apod.,	
prostě	o	to,	aby	naše	město	bylo	tím,	kde	se	obča-
nům	dobře	žije	a	kam	se	budou	vždy	rádi	vracet.
Pro	 tento	cíl	 se	chceme	podílet	na	naplňování	níže	
uvedených	záměrů:

•	 Prohloubit	podporu	drobných	a	středních	pod-
nikatelů,	především	ve	službách	orientovaných	
na	potřeby	domácností	a	na	uspokojování	život-
ních	potřeb	občanů	včetně	vytváření	podmínek	
pro	vznik	pracovních	příležitostí	pro	naše	spo-
luobčany.

•	 Ze	 strany	 městského	 úřadu	 vést	 potřebný		
dialog	a	rozvíjet	spolupráci	se	všemi	zaměstna-
vateli	ve	městě.

•	 Prosazovat	dle	stávajícího	projektu	rekonstruk-
ci	bývalé	 jídelny	Uranových	dolů	na	hasičskou	
zbrojnici	a	školicí	středisko.

•	 Vytvářet	 podmínky	 pro	 výstavbu	 rodinných	
domů,	rekonstrukci	městských	domů	pro	seni-
ory	nebo	výstavbu	nových.

•	 Provádět	obnovu	zeleně	ve	městě	včetně	oprav	
chodníků	 a	 místních	 komunikací	 (např.	 ulice	
Riegerova,	Ke	škole	apod.)	a	pozornost	věnovat	
i	rozšíření	parkovacích	míst	ve	městě.

•	 Pozornost	 věnovat	 i	 rozšiřování	 kanalizačních	
sítí	a	rekonstrukci	stávající	městské	kanalizační	
sítě.

•	 Podílet	se	na	ochraně	životního	prostředí	a	dů-
sledně	kontrolovat	dodržování	předpisů	o	život-

ním	 prostředí.	 Co	 nejvíce	 využívat	 ekologické	
prvky	–	v	tomto	směru	se	mnohem	více	věnovat	
problematice	třídění	komunálního	odpadu.

•	 	Hledat	 cesty	 k	 postupnému	 rozvoji	 kultury		
ve	 městě.	 V	 tomto	 směru	 podporovat	 ama-
térskou	 uměleckou	 činnost,	 zájmová	 sdružení		
a	občanské	iniciativy.

•	 Stálou	pozornost	věnovat	kulturním	a	historic-
kým	památkám	ve	městě	i	okolí.

•	 Vytvářet	 předpoklady	 a	 podporovat	 sportov-
ní	 aktivity	 občanů,	 zejména	 dětí	 a	 mládeže,		
potřebné	k	jejich	všestrannému	zdravému	roz-
voji.	Pozornost	více	zaměřit	na	rozvoj	 turistiky	
a	 cykloturistiky.	V	 tomto	 směru	bude	potřeba	
větší	spolupráce	s	mikroregionem.

•	 	Aktivně	vystupovat	a	obhajovat	při	všech	jedná-
ních	zainteresovaných	institucí	možnosti	zacho-
vání,	případně	i	rozšíření	dopravní	obslužnosti.	
Případné	 změny	 či	 úpravy	 by	měly	 dávat	 více	
možností	 občanům	 při	 jejich	 přepravě	 nejen		
do	zaměstnání,	ale	i	pro	běžné	cestování.

•	 Dbát	 na	 racionální	 využívání	 finančních	 pro-
středků	 se	 zaměřením	 na	 získávání	 dotací		
a	grantů	z	EU.

•	 	Dbát	 a	 nároky	 klást	 na	 činnost	 všech	 orgánů	
zastupitelstva,	 včetně	 koordinace	 jejich	 práce		
s	cílem	zvyšování	prestiže	Městského	úřadu.

Foto nebylo redakční radě dodáno

Libor Jelínek, Luděk Matuje, Iva Jirků, Jan Strouhal, Daniel Sháněl, 
Bc. Michaela Mysíková, Milan Starka, Vlastimil Koubek. Na sním-
ku chybí Tomáš Cypra
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  Volební strana č. 3 – Sdružení pro volby 2010

Tato	 11-ka	 	 kandidátů	 je	 opravdu	 volné	 sdružení	
lidí,	kteří	mají	své	názory	a	pohledy	na	dění	a	život		
v	našem	městě.	Jsme	realisté	a	víme,	že	nejde	usku-
tečnit	všechno,	o	čem	si	možná	myslíme,	že	by	bylo	
potřeba.	Chceme	především	rozhodovat	podle	zdra-

vého	 rozumu	 a	 v	 mezích	 slušnosti.	 Společně	 jsme	
našli	 věci,	na	kterých	bychom	chtěli	okamžitě	 začít	
pracovat.	 Nejsou	 to	 velké	 projekty,	 a	 právě	 proto		
věříme,	že	se	skutečně	podaří	realizovat.

1.	 	Využití	travnaté	plochy	kolem	Jednoty.	Vidíme	
tam	dětské	hřiště	 spolu	 s	parkovací	 kapacitou	
kolem	obvodu	celé	plochy.

2.	 Zvolení	investičních	priorit	města	na	celé	obdo-
bí	a	její	zveřejnění	pro	diskusi.

3.	 Využití	 “Nechyby“,	 včetně	 možnosti	 prodeje		
nemovitosti.

4.	 	Podpora	mládežnického	sportu,	kulturního	dění	
a	výrazněji	podpořit	drobné	podnikání.

5.	 	Vytvořit	místa	s	volným	přístupem	k	internetu	

(wifi)	-	v	lokalitách	park	B.	Smetany,	sídliště	ČSA,	
náměstí	a	budoucí	hřiště	u	Jednoty.

6.	 	Zahájit	 práce	 na	 hasičské	 zbrojnici	 z	 vlastních	
prostředků.

7.	 	Webkamery	v	MŠ	a	ZŠ,	ne	kvůli	kontrole	peda-
gogů,	ale	představě	o	činnosti	našich	“nejmilej-
ších“.

8.	 	Veřejné	fórum	na	oficiálních	stránkách	města.
9.	 	Zefektivnění	činnosti	Městské	policie,	případně	

její	zrušení.

Zadní řada zleva: Tomáš Hekrle, Jitka Šprinclová, David Holoubek, Miroslav Fuxa, Miloš Strachota, 
Jakub Štěpán. Vpředu stojí: Lubomír Cypra, Jan Pudil, Eva Mileretová, Helena Hřebíková.

Na snímku chybí Petr Neugebauer.

  Volební strana č. 4 – Pro naše město

Volební	program	politického	hnutí	Starostové	a	ne-
závislí	a	nezávislých	kandidátů
1. Zaměstnanost
•	 Pokračovat	na	vybudování	průmyslové	zóny	–	

výkup	pozemků
•	 Při	využití	preferovat	ekonomickou	činnost	no-

vovčelnických	občanů

2. Bezpečnost a pořádek
•	 Zkvalitnit	činnost	Městské	policie

3. Školství, kultura a sport
•	 Základní	škola	–	pokračovat	ve	výměně	oken,	

z	 Regionálního	 operačního	 programu	 získat		
dotaci	na	multimediální	učebny	a	víceúčelové	
hřiště	s	umělým	povrchem

•	 Mateřská	 škola	 –	 z	 Regionálního	 operační-
ho	 programu	 získat	 dotaci	 na	 dětské	 hřiště,		
ze	 Státního	 fondu	 životního	 prostředí	 získat	
dotaci	na	zateplení	a	výměnu	oken

•	 Nadále	podporovat	účelné	využití	sportovních	
zařízení	

•	 Pokračovat	 ve	 spolupráci	 s	 okolními	 městy		
a	obcemi	 formou	 spoluúčasti	na	 regionálních	
kulturních	společenských	akcích

•	 Vytvoření	 běžeckých	 lyžařských	 tras	 v	 oblas-
ti	Horní	Radouň,	Starý	Bozděchov,	Dívčí	Kopy		
a	rybník	Kozlov

4. Výstavby, bydlení, doprava a životní prostředí
•	 Rekonstrukce	 městských	 komunikací	 (ulice	

Podskalí	a	Riegerova)
•	 Hasičská	 zbrojnice	 –	 zrekonstruovat	 bývalou		

jídelnu	uranových	dolů	na	hasičskou	zbrojnici	
•	 Infrastruktura	–	Za	Kozlovkou	-	11	nových	par-

cel	pro	výstavbu	rodinných	domků
•	 Plynofikace	 sídliště	 Československé	 armády	 –	

koordinovat	společnou	činnost	zástupců	měs-
ta,	členů	bytových	družstev	a	investora	EON

•	 Vytvořit	naučnou	 stezku	 „Putování	 s	 Etynkou		
pilnou“	o	historii,	životě	a	současnosti	včelař-
ství	a	Nové	Včelnice

•	 Revitalizace	 centra	 města	 –	 Masarykova		
náměstí	

•	 Výstavba	dalšího	domu	pro	seniory
•	 Za	 přispění	 nadace	 Jihočeské	 cyklostezky		

rozšířit	 stávající	 síť	o	napojení	na	cyklostezku	
Nežárka

•	 Vybudovat	 bezdrátový	 rozhlas	 do	 místních	
částí	obce	(Brabec,	Karlov,	Pýchov)

5. Správa obce, komunikace s občany
•	 Zachovat	 informovanost	 občanů	 prostřednic-

tvím	zpravodaje
•	 Uvést	v	život	nové	webové	stránky	města
•	 Při	správě	obce	vycházet	z	platné	legislativy

1. Jaroslav Hřebík	
47 let, starosta města

2. Ing. Karel Dvořák
48 let, zam. Policie ČR

3. Mgr. Jana Maříková
39 let, lékárnice

4. Jaroslav Kašša
34 let, elektromontér

5.Eva Zemanová, 
35 let, ved. prodejny

6. Štefan Boris
54 let, fyzioterapeut

7. Alena Vanišová
50 let, učitelka MŠ

8. Iveta Rottová
45 let, technik

9. Vratislav Hána
32 let, technik

10. Barbora Pechková
39 let, podnikatelka

11. Tomáš Míchal
31 let, obsluha 
čerpací stanice
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  Volební strana č. 5 – ODS

Opět	 se	 blíží	 volby	 do	 městského	 Zastupitelstva,		
proto	bychom	vám	rádi	nabídli	krátké	zamyšlení,	než	
půjdete	k	volebním	urnám.
Předchozí	roky	nám	naznačily,	jak	důležité	je,	aby	ve	
vedení	města	byli	zastoupeni	více	straničtí	předsta-
vitelé,	 než	 nezávislí.	 Každý	 občan	 zná	 přetrvávající	
slabiny	 a	 nedostatky	 v	 rozvoji	 našeho	města.	 Vidí,	
jak	jiné	obce	i	města	vzkvétají	a	naše	město	zůstává		
v	tomto	pozadu.	Bude	to	asi	tím,	že	mají	lepší	přístup	
k	dotacím.	Nejedná	 se	o	malé	 částky,	 ale	někdy	až		
o	miliony.	Na	rozdíl	od	našeho	města	se	tak	jiná	mění	
do	krásy.
Položme	si	otázku,	čím	to	je?	Určitě	to	není	tím,	že	by	
snad	nezávislí	byli	špatní	politici,	ale	třeba	tím,	že	na	
kraji,	či	v	parlamentu	žádní	nezávislí	nejsou.	A	proto	
mohou	mít	horší	přístup	ke	komunikaci	o	dotacích.	

Přitom	 naše	 město	 potřebuje	 finanční	 prostředky,	
neboť	mají	nejen	přímou	návaznost	na	vytváření	pra-
covních	míst,	ale	také	umožní	potřebný	rozvoj	infra-
struktury	města.	Nad	tímto	by	se	každý	občan	před	
volbami	měl	zamyslet	a	zvolit	ze	všech	kandidátů	jen	
ty	nejlepší.
Naši	 kandidáti	 a	 program	 vám	 budou	 představeni		
i	 v	 samostatných	 Volebních	 novinách,	 které	 dosta-
nete	přímo	do	svých	schránek.	Přejeme	vám	všem,	
abyste	šťastnou	rukou	zvolili	ze	všech	nabízených	ty	
nejlepší.
Také	si	vás	při	této	příležitosti	dovolujeme	pozvat	na	
předvolební	 posezení	 s	 malým	 pohoštěním,	 které	
se	koná	dne	1.	10.	2010	v	18	hodin	v	jídelně	bývalé	
Modety.	Účast	přislíbil	Ing.	Karel	Matoušek,	starosta	
Jindřichova	Hradce.	Těšíme	se	na	vaši	návštěvu.

  Volební strana č. 6 – Zemanovci

Naši	včelničtí	zastupitelé	budou	v	zastupitelstvu	prosazovat	zejména:

1.	 Rozhodování	o	důležitých	věcech	řešit	místním	referendem
2.	 	Zasazovat	se	o	to,	aby	starosta	byl	co	nejvíce	nápomocen	místním	občanům	a	trávil	co	nejméně	času		

v	kanceláři
3.	 	Věnovat	větší	pozornost	lékařské	péči	a	rozšířit	jejich	služby
4.	 	Zajistit	odbornou	firmu	pro	vyřizování	dotací	na	zateplování	domů	ap.
5.	 	Nejméně	1x	ročně	uskuteční	setkání	zastupitelů	města	s	podnikateli	a	řešit	rozvoj	podnikání	se	zájmy	

obyvatel	města	a	umožnit	více	pracovních	míst	v	Nové	Včelnici	
6.	 	Napomáhat	získávání	sponzorů	na	rozvoj	sportu
7.	 	Pracovní	místa	na	Městském	úřadě	v	Nové	Včelnici	přednostně	poskytnout	místním	občanům
8.	 	Minimálně	zatěžovat	místní	obyvatele	zvyšováním	poplatků
9.	 	Přímou	volbu	starosty

1. Jiří Novotný 
43 let, Nová Včelnice 
Seřizovač vstřikolisu

2. Zdeněk Kopřiva
24 let, Nová Včelnice 
Pracovník výstupní a 

exportní kontroly

3. Oldřich Brýna
28 let, Nová Včelnice 
Seřizovač a obsluha 

CNC strojů

4. František Maxa
47 let, Nová Včelnice 

Manipulant v průmyslu

5. Jaroslav David
56 let, Nová Včelnice

Vedoucí závodu

6. Michal Jelenák 
23 let, Nová Včelnice

Zedník

7. Nikol Brýnová
19 let, Nová Včelnice
Student - zootechnika 

chov koní

8. Jana Hochmuthová
44 let, Nová Včelnice 

Montážní dělník 
v elektrotechnice

9. Jakub Maxa
18 let, Nová Včelnice  

Student 
- automechanik

10. Jiří Křehla
46 let, Nová Včelnice
Seřizovač v textilním 

průmyslu

11. Václav Přibyl 
22 let, Nová Včelnice

Student dřevařské 
a stolní výroby

1.Ladislav Švarc 2. Věra Davidová 3. MUDr. Jaroslav Letocha 4. Dušan Cigáník

5. Eva Jakešová 6. Ivana Paarová 7. Marie Urbanová 8. Pavel Anděra

9. Petr Berounský 10. Lukáš Koštiál 11. Jiří Hembera
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  Volební strana č. 7 – ČSSD

Vážení	spoluobčané,
Česká	strana	sociálně	demokratická	Vám	nabízí	vo-
lební	program,	se	kterým	vstupuje	do	voleb	do	Za-
stupitelstva	města	Nová	Včelnice.	Koncepce	našeho	
programu	spočívá	v	úsilí	získat	finanční	prostředky	na	
takové	akce,	které	budou	užitečné	našim	občanům.
Činnost	 v	 zastupitelstvu	 chápeme	 tak,	 že	 budou	
všichni	jeho	členové	spolupracovat	na	řešení	problé-
mů	ke	spokojenosti	veřejnosti.

Naši zástupci v Zastupitelstvu města budou kromě 
řešení aktuálních problémů prosazovat:

1.	 Důsledný	monitoring	možností	 čerpání	finanč-
ních	prostředků,	grantů	Kraje	a	dotací	EU.

2.	 Hledat	řešení	využití	obecního	majetku	–	kultur-
ního	domu,	„Nechyby“	a	sledovat	využití	zámku		
	

s	možným	výhledem	na	případné	zřízení	domova	
seniorů	a	DPS.

3.	 Podporovat	 soukromé	 podnikání,	 zejména		
využití	projektů	podporujících	zaměstnanost.

4.	 	Plynofikaci	na	sídlišti	Čs.	armády	(u	Teba).
5.	 	Vyhodnotit	 činnost	 Městské	 policie	 –	 podle		

výsledků	rozhodnout	o	případném	zrušení.
6.	 	Zrušit	 s.r.o.	 ETKO	 –	 z	 ekonomických	 důvodů		

převést	přímo	pod	MěÚ.
7.	 	Prověřit	výši	cen	vodného	a	stočného	z	hlediska	

možnosti	jejich	snížení.
8.	 	Ve	 spolupráci	 se	 ZD	 upravit	 Školní	 ulici	 a	 alej	

(přístup	do	ZŠ,	na	hřbitov	a	k	zahrádkám).
9.	 Upravit	odpočinkovou	a	klidovou	zónu	v	„Pala-

tovce“	a	na	„Šibeňáku“	(cyklostezka?)
10.	 	Podporovat	činnost	všech	spolků	a	neziskových	

organizací	působících	ve	městě.

  Informace o počtu a sídle volebních okrsků 

Okrsek  č. 1 
Městský	úřad,	Komenského	386,	Nová	Včelnice
velká	zasedací	místnost
pro	voliče		bydlící	v	ulicích:
Husova	 	 Brabec
Hradecká		 Pýchov
Zámecká	 	 B.Smetany
Za	Řekou		 Modřínová
Za	Mostem	 Školní
Nádražní			 Podskalí
Komenského	 Masarykovo	náměstí
U	Trati	 	 Československé	armády
U	Nádraží	 Švermova

1.máje	 	 gen.	Svobody
Fučíkova	 	 bez	názvu
Karlov

Okrsek č. 2
Městský	úřad,	Komenského	386,	Nová	Včelnice
městská	knihovna		
pro	voliče	bydlící	v	ulicích:
Čechova	 	 Štítného
Na	Hliněnce	 Vrchlického
Riegerova	 Zahradní
Za	Kozlovkou

Jaroslav Hřebík, starosta města

Na	základě	zákona	č.	491/2001	Sb.,	o	volbách	do	zastupitelstev	obcí	a	o	změně	některých	zákonů,	ve	znění	
pozdějších	předpisů	(§	15	písm.	g)	zákona),	informuje	Městský	úřad	Nová	Včelnice,	že	Město	Nová	Včelnice	
má	pro	volby	do	zastupitelstev	obcí	ve	dnech	15.	a	16.	října	2010		dva	volební	okrsky	a	to:

  Volební období 2006 - 2010

Vážení	občané,
ve	 dnech	 20.	 a	 21.	 října	 2010	 budeme	 volit	 nové		
zastupitelstvo,	které	se	bude	podílet	na	dalším	roz-
voji	 našeho	města.	 Rád	 bych	 v	 krátkém	 přehledu	
připomněl	práci	zastupitelstva	v	letech	2006	-	2010.

Realizované	velké	investiční	akce:
•	 celková	rekonstrukce	ulice	Vrchlického
•	 vodovod	a	kanalizace	„Stará	Včelnice“
•	 umělá	závlaha	fotbalového	hřiště
•	 oprava	kaple	sv.	Jana	Nepomuckého
•	 částečné	zateplení	ubytovacího	zařízení	Athena
•	 rekonstrukce	4.	pavilonu	mateřské	školy
•	 výměna	oken	v	základní	škole	v	části	budovy
•	 nová	plynová	kotelna	základní	školy

Další	akce:
•	 zřízení	městské	policie	a	kamerového	systému
•	 realizace	orientačního	systému	značení
•	 nové	aut.	čekárny	na	vyznačených	zastávkách
•	 odpočívadla	pro	cyklisty
•	 lavičky	u	vycházkových	tras	a	v	centru	města
•	 příspěvky	na	opravu	židovského	hřbitova
•	 zpracování	projektové	dokumentace	na	novou	

hasičskou	zbrojnici

•	 nové	webové	stránky	města
•	 založení	tradice	novovčelnického	Medobraní
•	 udržování	 kontaktů	 s	 družebními	 městy,		

zejména	s	Neuöttingem	v	Bavorsku
•	 drobné	 kulturní	 akce	 (koncerty,	 divadla,	 akce	

pro	děti)

Výběr	z	připravovaných	akcí:
•	 zpracování	projektové	dokumentace	na	vybu-

dování	nového	sběrného	dvora	tak,	aby	odpo-
vídal	 legislativním	 požadavkům	 na	 nakládání		
s	komunálním	a	nebezpečným	odpadem

•	 naučná	stezka	zaměřená	na	včelařství	–	Puto-
vání	s	včelkou	Etynkou

•	 rekonstrukce	ulice	Podskalí
•	 plynofikace	sídliště	ČSA
•	 výběrové	řízení	na	provozovatele	vodohospo-

dářského	zařízení

Připravené	akce,	na	které	se	nepodařilo	získat	dota-
ce	z	příslušného	dotačního	titulu:
•	 zateplení	ZŠ,	spojovací	chodby	a	školní	jídelny
•	 multimediální	učebna	a	dětské	hřiště	pro	ŠD
•	 rekonstrukce	venkovních	prostor	v	areálu	MŠ
•	 rekonstrukce	Kulturního	domu

Zleva Ing. Josef Kratochvíl, Ing. Lumír Rataj, Zofia Hliková, Jana Plavcová, Eva Knězková, Oldřich Péza, 
Karel Mileret, Jaroslav Plášil a Günther Matzke. Na fotografii chybí Miroslav Váňa a František Růžička.
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  Mateřská škola 

Mateřská	 škola	 se	 neustále	 rozšiřuje.	 I	 v	 letošním	
školním	 roce	 nastoupilo	 o	 10	 dětí	 víc	 než	 v	 roce	
předchozím	a	tak	kapacita	MŠ	byla	opět	navýšena.	
Děti	jsou	rozděleny	do	4	tříd	podle	věku.	O	celkový	
počet	98	zapsaných	dětí	se	stará	6	učitelek	a	5	pro-
vozních	zaměstnanců.
Hned	první	den	využilo	možnost	seznámit	se	s	na-
ším	prostředím	asi	dvě	třetiny	dětí	a	 jejich	rodičů.	
Po	 prázdninách	 jsme	 se	 všichni	 těšili	 na	 společné	
hry.	Pro	zpestření	 jsme	měli	na	zahradě	nafukova-
cí	hrad.	Děti	opravdu	potěšil	a	ještě	několik	dnů	se	
ptaly,	 kdy	 tu	bude	 znova.	 Předchozí	 den	propršel,	
ale	na	nás	se	usmálo	i	sluníčko.	Přišly	za	námi	i	děti,	
které	odešly	do	první	třídy	a	vyprávěly	 jak	to	cho-
dí	v	té	opravdové	škole	(za	opakovanou	pomoc	při		
postavení	hradu	pro	radost	dětí	děkujeme	p.	Mícha-
lovi	a	jeho	přátelům).

za mateřskou školu Padruňková

Jistě	 se	 nám	 nepodařilo	 splnit	 požadavky	 všech	
občanů,	 ale	 v	 rámci	 daných	 finančních	 možností		
a	schvalovacích	procesů	jsme	se	vždy	snažili	vytěžit	
co	nejvíce	pro	rozvoj	města.	Do	činnosti	města	byli	
různou	mírou	zapojeni	všichni	zastupitelé,	zejména	
prací	ve	výborech	a	komisích	a	podíleli	se	na	schva-
lování	jednotlivých	kroků	Města.	Jejich	práci	zhod-
notíte	 sami	 v	 následujících	 komunálních	 volbách.	

K	 výkonu	 samosprávy	 významně	 přispívali	 svojí	
kvalitní	prací	pracovníci	městského	úřadu	v	oblasti	
státní	správy.	
Děkuji	 všem	 občanům	 za	 spolupráci	 a	 pomoc		
v	uplynulém	volebním	období.
Přeji	Vám,	aby	Váš	výběr	nových	zastupitelů	byl	ten	
nejlepší	a	splnil	Vaše	očekávání.

Jaroslav Hřebík

  Začal nový školní rok

1.	září	jsme	zahájili	nový	školní	rok.	Věřím,	že	si	žáci	
i	učitelé	odpočinuli	a	všichni	se	společně	opět	pus-
tíme	do	práce.	O	klidných	prázdninách	ale	nemohou	
hovořit	provozní	 zaměstnanci,	 kteří	mají	 za	 sebou	
velký	úklid	po	výměně	části	oken.	Patří	 	 jim	podě-
kování.
Letos	 jsme	 v	 11	 třídách	 přivítali	 235	 žáků.	 Opět	
nám	ubyla	jedna	třída	a	klesl	i	celkový	počet	žáků.		
Na	 konci	 června	 odešlo	 na	 střední	 školy	 	 35	 žáků		
a	v	 září	 jsme	přivítali	22	prvňáčků.	Ať	 jim	chuť	do	
učení	dlouho	vydrží.
O	prázdninách	bylo		ve	škole	živo.	Přibližným	nákla-
dem		520	000	Kč	 jsme	vyměnili	část	oken	na	škol-
ních	pavilónech.	Věřím,	že	nové	zastupitelstvo	bude	
nakloněno	naší	 snaze	o	úspory	energie	a	budeme	
moci	ve	výměně	oken	pokračovat		i		v	příštím	roce.
A	jaký	bude	nový	školní	rok?	 	Asi	ne	až	tak	 jedno-
duchý.	Zavádění	nových	školních	programů	postou-

pilo	 do	 čtvrtých	 a	 devátých	 ročníků.	 Na	 základě	
rozhodnutí	zastupitelstva		města	nás	čekají	změny		
v	souvislosti	s	oddělením	mateřské	školy	od	základ-
ní	školy.	Navíc	se	nám	z	důvodu	úsporných	opatření	
snižují	státní	prostředky	na	nákup	učebnic,	školních	
potřeb,	ale	i	na	další	vzdělávání		učitelů.	Na	druhé	
straně	 jsme	ale	 využili	 příležitosti	 a	 zpracovali	 žá-
dost	 o	 dotaci	 v	 rámci	 projektu	MŠMT	 	 EU	 peníze	
školám.	Náš	projekt	byl	již	schválen	a	v	příštích	dvou	
letech	obdržíme	přibližně	1	300	000	Kč	na	individu-
alizaci	výuky,	na	inovaci	a	tvorbu	vzdělávacích	ma-
teriálů,	na	zlepšení	vybavení	školy,	další	vzdělávání	
pedagogických	 pracovníků	 a	 prevenci	 rizikového	
chování.
Závěrem	bych	chtěl	všem	žákům,	učitelům	i	ostat-
ním	 zaměstnancům	 školy	 popřát	 úspěšný	 školní	
rok.	 Rodičům	 pak	 radost	 z	 výsledků	 školní	 práce	
svých		dětí.																											Jaromír Hrbek, ředitel školy

Na 1. září se těšili především naši prvňáčci. Jak se jim ve škole líbí a mnoho dalšího se dozvíte v příštím čísle 
našeho zpravodaje.
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  SDH Nová Včelnice

Společně	 s	 kulturní	 komisí	 města	 jsme	 v	 sobo-
tu	 4.	 září	 uspořádali	 7.	 ročník	 Pohádkového	 lesa.		
Na	úvod	proběhla	akce		překonání	rekordu	v	počtu	
sešlapaných	plastových	lahví	v	kontejneru.	
Počtem	1333	PET	lahví	v	kontejneru	jsme	překonali	
původní	rekord	o	více	než	300	lahví.
Jako	 již	v	předchozích	 ročnících	Pohádkového	 lesa	
se	 děti	 mohly	 setkat	 s	 pohádkovými	 postavami		
a	během	příjemné	procházky	plnily	také	různé	úko-
ly.	Pohádkový	les	natáčela	i	regionální	televize	RTA.	
Odkaz	na	záznam	naleznete	na	stránkách	SDH	Nová	
Včelnice	(www.sdhvcelnice.net).
Co	se	týče	reakcí	na	zdařilost	této	akce,	bylo	spous-
tu	 pozitivních	 ohlasů,	 především	 v	 televizním	 zá-
znamu	zazněla	chvála	na	Šreka	a	Houbičky,	což	nás	
velice	 těší.	 I	 z	 negativních	 připomínek	 si	 bereme	
ponaučení	a	pokusíme	se	do	příštího	Pohádkového	
lesa	nedostatky	odstranit	ke	spokojenosti	všech	ná-
vštěvníků.
Nemohu	 si	 ovšem	 odpustit	 malou	 poznámku		
a	především	vřelé	poděkování	všem	organizátorům	
a	účinkujícím,	jelikož	žádný	z	návštěvníků	si	neuvě-
domuje,	 že	 tato	akce	 je	 čistě	dobrovolná.	Všichni,	
kteří	 se	 podílejí	 na	 Pohádkovém	 lese,	 zde	 obětují	
spoustu	vlastního	volného	času,	ať	už	při	přípravě	
vlastnoručně	 vyrobených	 kostýmů,	 nebo	 přímo	
při	 pohádkovém	 trojčení.	 Nemusím	 zdůrazňovat,		
že	 bez	 nároku	 na	 jakékoliv	 peněžní	 ohodnocení	
nebo	náhrady	vložených	vlastních	prostředků.	Jedi-

nou	odměnou	pro	tyto	dobrovolníky,	jak	je	to	jistě		
i	u	 jiných	akcí	tohoto	typu,	 je	spokojenost	malého		
i	velkého	obecenstva.
Děkujeme	 tedy	 za	 letošní	 bohatou	účast	 a	 těšíme	
se	na	příští	rok.

Trochu pracovně:
V	neděli	22.	srpna	krátce	před	třetí	hodinou	odpo-
ledne	byl	vyhlášen	operačním	střediskem	hasičské-
ho	 záchraného	 sboru	 České	 Budějovice	 poplach.	
Hořela	sláma	na	poli	nedaleko	Lovětína,	která	chytla		
po	 technické	 závadě	 na	 balíkovači	 slámy.	 Rychlým		
zásahem	jsme	zabránili	rozšíření	požáru	na	nedaleký	
les	a	před	pátou	hodinou	jsme	se	vrátili	na	stanici.

Omluva:
V	 minulém	 čísle	 jsme	 provedli	 chybu	 v	 příjmení	
pana	Ivana	Radě.	Chybička	se	vloudila	Ivánku.	Tvůr-
ci	článku	se	velice	omlouvají	i	za	ty	,	kteří	to	po	nás	
kontrolovali	a	jsou	stejně	slepí	jako	my.

Na	závěr	bychom	vás	rádi	pozvali	na	

podzimní drakiádu,	
která se koná v pátek 8. října na louce 

u školky od 15.00. 
těšíme	se	na		bohatou		návštěvu	draků	

a	dráčků	a	přejeme	správný	vítr.

  Za ochranu přírody odpovídají výrobci i spotřebitelé

Češi	se	dovedou	chovat	ekologicky	stejně	jako	oby-
vatelé	skandinávských	zemí.	Jen	se	jim	to	musí	tro-
chu	víc	usnadnit.	Dobré	vůle	nemají	o	nic	méně	než	
Norové,	jen	jsou	o	něco	málo	pohodlnější.
Je	 to	vidět	na	příkladu	vysloužilých	elektrospotře-
bičů	 z	 domácností,	 které	 se	 u	 nás	 povinně	 sbírají		
a	recyklují	od	roku	2005.	Zatímco	dřív	byla	vrcho-
lem	„recyklace“	amatérská	demontáž	kompresoru		
z	 lednice	 či	 motoru	 z	 pračky,	 při	 kterých	 unikla	
spousta	freonů	a	oleje,	dnes	se	daří	materiály	z	od-
borně	demontovaných	 spotřebičů	 z	drtivé	 většiny	
znovu	 využít.	 Škodliviny	 již	 životní	 prostředí	 neo-
hrožují.	
Pravda,	norské	domácnosti	odevzdají	ročně	k	eko-
logickému	 zpracování	 přes	 15	 kilogramů	 starých	
zařízení	 za	 každého	 svého	 člena,	 i	 když	 průměrná	
vzdálenost	sběrného	místa,	na	kterou	je	třeba	do-
pravit	každý	spotřebič,	aby	se	o	něj	mohli	postarat	
odborníci,	odpovídá	menší	hustotě	osídlení.	
Češi	zatím	zvládli	jen	něco	přes	čtyři	kila.	Stačilo	to	
ale	na	splnění	požadavků	Evropské	unie.	O	takovém	
úspěchu	si	může	třeba	Maďarsko,	Slovensko	nebo	
Polsko	nechat	jen	zdát.	
Čechům	se	to	povedlo	především	díky	opravdu	hus-
té	 a	 stále	 rozšiřované	 síti	 míst	 zpětného	 odběru,	
kterou	systematicky	budují	už	čtyři	roky	neziskové	
kolektivní	systémy	jako	ELEKTROWIN.	V	roce	2005	
navíc	 Češi	 začínali	 od	 nuly,	 zatímco	 Skandinávci	
nebo	 Švýcaři	 či	 Nizozemci	 a	 Belgičané	 své	 ekolo-
gické	teze	proměnili	v	činy	o	mnoho	let	dříve.	Stali		
se	tak	vzorem	pro	celou	Evropu.	

Společný jmenovatel: odpovědnost

Společným	jmenovatelem	veškerého	úsilí	v	oblasti	
vysloužilých	domácích	spotřebičů	 je	odpovědnost.	
Ačkoli	 je	 legislativně	 odpovědnost	 na	 výrobcích,	
nezbývá	než	apelovat	na	odpovědnost	spotřebite-
lů-občanů.	
Jde	především	o	společnou	odpovědnost	za	životní	
prostředí.	 Výrobci	 mají	 navíc	 kolektivní	 odpověd-
nost	 nejen	 za	 svou	 současnou	 produkci,	 ale	 i	 za	
všechny	 výrobky,	 které	 byly	 uvedeny	 na	 trh	 před	
13.	srpnem	2005,	odkdy	platí	současný	zákon	o	od-
padech.
Po	celou	dobu	fungování	systému	zpětného	odběru	
a	 dalšího	 nakládání	 s	 vysloužilými	 spotřebiči,	 kte-

rý	se	stal	součástí	každodenního	života	nás	všech,		
se	 přesto	 objevují	 hlasy	 volající	 po	 změně.	 Ta	 by	
měla	spočívat	v	přechodu	na	průběžně	financovaný	
systém	se	zapojením	jakéhosi	zúčtovacího	centra.
Současný	 vývoj,	 kdy	 se	 v	 Česku	 vlivem	 recese		
vysbírá	 víc	 starých	 spotřebičů,	 než	 je	 uvedeno	na	
trh	těch	nových,	ale	ukazuje	na	správnost	zvolené	
cesty.	Právě	pro	bezproblémové	zvládnutí	konjunk-
turálních	výkyvů	jsou	určeny	finanční	rezervy,	které	
kolektivní	systémy	v	drtivé	většině	vytvářejí.	

Když nejde o trh

Nemylme	 se:	 výrobci,	 kteří	 většinu	 kolektivních	
systémů	založili,	se	na	trhu,	ve	volné	podnikatelské	
soutěži,	 tvrdě	 střetávají.	 Usilují	 o	 vytvoření	 zisku		
a	také	jej	úspěšně	vytvářejí.	Péče	o	vysloužilé	elek-
trospotřebiče	je	ale	úplně	jiná	oblast.	
Tady	 nejde	 o	 trh,	 tady	 nejde	 o	 podnikání	 a	 zisk.		
Proto	 jsou	 všechny	 kolektivní	 systémy	 ze	 zákona		
neziskové.	Jde	o	službu	veřejnosti,	o	službu	životní-
mu	prostředí,	ke	kterému	se	člověk	nechoval	vždy	
tak	zodpovědně	jako	dnes.	
Výrobci	 si	 to	 plně	 uvědomují	 a	 při	 plnění	 svých	
zákonných	 povinností	 a	 naplňování	 požadavků	
na	 společnou	 odpovědnost	 dovedou	 nechat	 jinak	
striktně	 fungující	 pravidla	 trhu	 stranou.	 Navzdo-
ry	 konkurenčním	 vztahům	 prosazují	 stejné	 cíle		
a	aktivně	pomáhají	chránit	to	nejcennější,	co	máme	
–	naši	přírodu.	
A	 spotřebitelé?	 I	ti	patří	 k	 různým	 skupinám,	mají	
rozličné	 zájmy,	 rozmanitá	 povolání	 a	 mnohdy		
v	 osobním	 životě	 i	 různé	 vztahy.	 Když	 ale	 jde		
o	 ochranu	 životního	 prostředí,	 musíme	 opravdu		
bez	ohledu	na	to	všechno	postupovat	ruku	v	ruce.
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Fotoreportáž - Pohádkový les 

Veliké díky patří všem!
Sešlapali jsme 1 333 PET lahví!

Veliké	 díky	 patří	 opravdu	 všem	 účastníkům		
Pohádkového	 lesa.	 A	 že	 jich	 nebylo	 zrovna	 málo.	
Pohádkovým	lesem	prošlo	415	evidovaných	účast-
níků,	z	toho	okolo	300	dětí.	Při	rekordu	bylo	zaregis-
trováno	202	 lidí.	Povedlo	se	překonat	středočeský		
rekord	1	026	PET	lahví	s	naším	číslem	1	333	PET	lahví	
v	jednom	kontejneru.	Nejmladším	zaregistrovaným	
účastníkem	byl	půlroční	Michal	Hrdoušek	a	nejstar-
ší	 účastnicí	 byla	 Alena	 Kotková.	 Jako	 první	 hodila	
sešlapanou	 láhev	 do	 kontejneru	 dvouletá	 Rozálka	
Klímová.	A	poslední	a	mnoho	jiných	vydatně	sešla-
pal	Tomáš	Míchal	(Tomáši	díky,	a	ruce	jsou	snad	už	
zahojené.	Byla	to	dřina,	ale	stála	za	to).	

Marie Davidová
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  Zajištění zdravotní péče při fotbalovém turnaji

Nemám	rád	„napadání“	v	tisku,	ale	musím	reagovat	
na	zajištění	zdravotní	služby	při	turnaji.
V	minulém	 čísle	 jsme	byli	 výborem	SPCCH	 „napa-
deni“	za	opomenutí	zdravotní	péče	při	fotbalovém	
turnaji,	což	je	lež	a	na	ty	je	nutné	reagovat.	V	první	
řadě	jsme	měli,	 jako	každý	rok,	přímo	na	stadionu	
službu	Českého	červeného	kříže,	který	se	 již	mno-
hokrát	osvědčil.	Dále	při	uzavírání	smlouvy	se	kaž-
dého	 ligového	 týmu	 ptáme,	 zda	 přijede	 s	 týmem		
lékař	a	jednou	z	prvních	věcí	je,	že	si	při	jejich	pří-
jezdu	bereme	na	ně	kontakt,	což	proběhlo	 i	 letos.	
Krátce	 po	 úraze	 hráče	 Šurala	 byl	 lékař	 týmu	 Sla-
vie	Praha	na	místě	a	 zraněnému	hráči	 poskytl	 vy-
soce	 odbornou	 péči,	 díky	 dokonalému	 vybavení	
na	 tyto	 situace.	 Je	 pravdou,	 že	 sanitka	 rychlé	 zá-

chranné	 služby	přijela	 za	35	min.,	 ale	museli	 krát-
ce	 asistovat	 ještě	 při	 jedné	 lehčí	 havárii	 a	 jelikož	
na	tak	velký	okres,	jako	je	ten	náš,	jsou	jenom	dvě	
sanity,	 tak	 se	 to	 někdy	 bohužel	 stane,	 ale	 to	 jsou	
otázky	 spíš	 na	 ministra	 zdravotnictví.	 Na	 turnaji		
v	Žirovnici	žádná	sanitka	také	nestojí,	mají	zdravot-
ní	 službu	 zajištěnou	 naprosto	 stejným	 způsobem,	
jako	my,	což	bylo	konzultováno	s	tamním	vedením.		
Po	 skončení	 turnaje	 jsem	hovořil	 s	 trenérem	Brna		
p.	 Večeřou,	 poděkoval	 za	 pozvání	 na	 turnaj	 a	 za		
zajištění	péče	zraněnému	hráči.
Výbor	 SPCCH	 zřejmě	 rád	 udivuje	 neověřenými		
informacemi,	 což	 potvrdilo	 i	 vyjádření	 kulturní		
komise.

Za oddíl kopané Miloš Strachota

  Vývěsní skříňky

Několikrát	denně	projdu,	stejně	jako	mnoho	dalších	
občanů	kolem	vývěsních	skříní	u	domu	čp.	461	na	
sídlišti	Na	Hliněnce.	Jediná	skříň,	která	je	pravidelně	
aktualizována	je	skříň	SDH.	
Ostatní	politické	strany	jako	by	snad	ani	nežily	s	vý-
jimkou	předvolebního	období.
Co	je	ovšem	otřesné,	je	skříň,	v	níž	jsou	vyvěšová-
ny	 parte	 zemřelých	 spoluobčanů.	 Taková	 neúcta		

k	 zemřelému	 a	 pozůstalým	 se	 snad	 nikde	 jinde		
nevidí.	 Parte	 je	 v	 ní	 přišpendleno	 jako	 pouťový		
plakát	 ještě	 měsíc	 po	 pohřbu	 zemřelého.	 Že	 by	
se	 někdo	 namáhal,	 desku	 potáhl	 černou	 tapetou,		
na	níž	by	byl	kříž,	či	věneček,	to	asi	nehrozí.	
Nevím,	kdo	z	MěÚ	se	o	tuto	skříňku	stará,	ale	ať	si	
uvědomí,	že	jednou	tam	jeho	parte	bude	viset	také.

 Lukačovič Josef

  Jak to bylo s Etkem ...

Asi	se	málo	napsalo	o	tom	(a	málo	se	ví),	co	se	tady	
u	nás	dělo	před	více	než	rokem.	Akce	“pískovna“	nás	
stála	bez	mála	100	tis.	Kč,	včetně	pokuty	od	MŽP.		
Já	 nastoupil	 do	 společnosti	 	 ETKO	 jen	 proto,	 aby	
společnost	mohla	dál	existovat.	Já	i	zastupitelé	jsme	
se	nestačili	divit,	co	všechno	se	tam	bohužel	za	na-
šeho	tichého	přihlížení	dělo.	Marně	jsme	hledali	ve	
sběrném	dvoře	dubové	dřevo	z	náhonu,	a	když	jsme	
ho	našli	na	pile,	už	nebylo	naše.	Měli	jsme	sprave-
né	 stroje,	 které	nám	nepatřily.	 Zaplacená	 činnost,	
která	 nebyla	 provedená.	 Opravdu	 smluvní	 ceny.		
Nakoupené	 zboží,	 které	 nemělo	 s	 činností	 Etka		
vůbec	nic	společného.	Neúměrná	výše	telekomuni-
kačních	poplatků.	Do	Tvých	podrobnějších	“aktivit“	

se	raději	pouštět	nebudu.	Výsledkem	hospodaření	
ETKA	 (nejen	 Tvého)	 byla	 nutná	 injekce	 od	 města		
v	 částce	 1	 mil.	 Kč.	 Asi	 jsi	 udělal	 i	 dobré	 věci,		
ale	ústup	z	veřejného	života	byla	přinejmenším	nut-
ná	volba,	když	nic	víc.
K	 napsání	 tohoto	 příspěvku	mě	 vedla	 skutečnost,	
že	 kandiduješ.	 Tvá	 kandidatura	 do	 zastupitel-
stva	 je	podle	mého	výsměch	všem	slušným	 lidem		
a	 lidem,	 kteří	 pro	Novou	 Včelnici	 dělají	 užitečnou	
práci,	 někteří	 často	 i	 zadarmo	 (hasiči,	 kulturní		
komise,	sportovní	trenéři…).	Za	tím	co	jsem	napsal,	
si	 VELMI	 pevně	 stojím,	 a	 je	 to	 určeno	minimálně		
Oldovi.

Jakub Štěpán

  MO STP informuje – říjen 2010

Ohlédnutí …..
Ve	 středu	 1.	 září	 se	 výbor	
věnoval	 zajištění	 akcí	 do	
konce	roku;	zajištění	jubileí,	
zájezdu,	 bazénu	 v	 Třebo-
ni	 a	 podzimního	 posezení	
připravovaného	 na	 čtvrtek		
11.	 listopadu.	 Ve	 středu	

15.	 září	 vyjelo	 39	 účastníků	 na	 krásný	 zájezd,		
který	 připravila	 paní	 Holická.	 Začali	 jsme	 prohlíd-
kou	 nádherného	 strážního	 hradu	 Roštejn,	 většina	
pak	absolvovala	ještě	výstup	na	jeho	věž	s	krásným		
výhledem	 po	 okolí;	 viděli	 jsme	 nedalekou	 Javořici		
i	 větrnou	 elektrárnu	 v	 Pavlově	 u	 Jihlavy.	 Hlavním	
cílem	zájezdu	byla	Telč,	kde	byla	opět	zajištěna	pro-
hlídka	části	zámku,	následujícího	volna	účastníci	vy-
užili	na	oběd	a	podle	zájmu	procházku	historickým	
centrem.	Zájezd	jsme	zakončili	v	Dačicích,	kde	jsme	
měli	opět	zajištěnu	prohlídku	zámku	a	krátké	volno.	
Pak	už	mladší	pan	Kolář	odvezl	spokojené	účastníky	
zájezdu	domů.	Ve	čtvrtek	23.	září	jsme	byli	v	bazénu	
Lázní	Aurora	v	Třeboni;	ženy	opět	cvičí	s	paní	Šebe-
rovou;	zajišťujeme	jubilea.	

Aktuálně ….. 
V	úterý	5.	října	zahájí	53	našich	členů	další	sezonu		
v	 HD	 Jihlava	 návštěvou	 úvodního	 představení		

„Hlava	XXII“.	Ve	středu	6.	října	se	sejde	výbor	MO;		
v	 neděli	 10.	 října	 od	 19	 hodin	 sehraje	 Počátec-
ký	divadelní	 spolek	v	 sále	u	 Jelena	komedii	 „Anna		
v	 ringu“	a	opět	budou	mít	 členové	naší	místní	 or-
ganizace	 STP	 slevu	 na	 vstupném	 ve	 výši	 á	 20	 Kč!;		
ve	čtvrtek	21.	 října	pojedeme	do	bazénu	v	Třebo-
ni.	V	říjnu	pak	mají	všichni	naši	členové	jedinečnou	
možnost	 ovlivnit	 dění	 ve	 městě	 i	 obcích	 aktivní	
účastí	v	komunálních	volbách	a	svým	hlasem	spolu-
rozhodnout	o	jejich	novém	vedení	a	tím	i	o	směřo-
vání	postupu	vůči	seniorům	a	zdravotně	postiženým	
v	dalším	volebním	období.	Bližší	 informace	budou	
včas	ve	skříňce	na	lékárně!																																								(h)

  Centrum pro zdravotně postižené v Jindřichově Hradci 

otevře půjčovnu kompenzačních pomůcek
Centrum	v	Jindřichově	Hradci	po	vzoru	ostatních	Cen-
ter	pro	zdravotně	postižené	Jihočeského	kraje	1.	září	
otevře	 půjčovnu	 kompenzačních	 pomůcek.	 V	 ostat-
ních	 centrech	 půjčovny	 občanům	 se	 zdravotním	 po-
stižením	a	seniorům	slouží	již	několik	let	a	o	zapůjčení	
kompenzačních	pomůcek	je	obrovský	zájem,	proto	se	
i	 jindřichohradecké	 centrum	 ke	 zřízení	 půjčovny	 od-
hodlalo.	 Půjčování	 pomůcek	 je	 součástí	 odborného	
sociálního	poradenství	pro	občany	se	zdravotním	po-
stižením,	které	centrum	poskytuje	již	sedmý	rok.	Cílem	
půjčovny	je	krátkodobé	zapůjčení	potřebné	pomůcky	
například	při	přechodném	zhoršení	zdravotního	stavu,	
po	úrazu,	při	víkendovém	pobytu	v	domácím	prostře-
dí,	za	účelem	návštěvy	lékaře,	výletů	nebo	kulturních	
akcí.	V	půjčovně	je	také	možnost	vyzkoušení	pomůcek	

před	jejich	předepsáním	lékařem	nebo	zakoupením.	
Půjčovna	 bude	 také	 sloužit	 jako	 sběrné	 místo	 již	
nepotřebných	 pomůcek.	 V	 současné	 době	 jsou		
v	 půjčovně	 k	 dispozici	 mechanické	 skládací	 vozíky,	
chodítka	 pro	 vnitřní	 i	 venkovní	 použití,	 francouzské	
hole,	berle,	stolky	k	posteli	atd.	Další	pomůcky	bude	
centrum	pořizovat	dle	zájmů	klientů	o	tyto	pomůcky	
a	 dle	 svých	 finančních	 prostředků.	 Za	 zapůjčení	 po-
můcek	se	platí	půjčovné	od	2	do	6	Kč	za	den.	Doba,	
kdy	je	možné	si	pomůcky	zapůjčit	je	pondělí	a	středa	
od	 8	 do	 12	 a	 od	 12.30	 do	 16	 hodin.	 Více	 informací		
o	půjčovně	všem	zájemcům	podají	přímo	v	Centru	pro	
zdravotně	postižené	JK	o.	s.,	pracoviště	v	Jindřichově	
Hradci,	Janderova147/II	nebo	na	telefonu	384	361	723.		
Aktuální	informace	budou	také	umísťovány	na	blogu:		
hppt://czpjkjhradec.blog.cz.
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  Týden knihoven 2010 

Celý	říjen		 -	Výtvarná	dílna	na	pokračování	–	„Když	nám	chybí	Máj	v	našem	vánočním	veršovaném		řetězu“
Celý	říjen		 -	Výstava	–	„Mácha,	Mácha	a	zase	Mácha“
Celý	říjen		 -	Výstava	knih	Karla	Hynka	Máchy
5.	října			 -	Vyhodnocení	soutěže	Čteme	se	lvem	čtenářem
6.	října		 -	„Děti	pojďte	sem,	pojďte	dál“	–	zábavné	dopoledne	pro	malé	děti	s	maminkami	na	mateřské	
	 			dovolené	(a	tatínci	jsou	také	vítání)
8.	října		 -	Romština	je	také	jazyk
9.	října		 -	„Vítejte	v	knihovně“	–	Den	otevřených	dveří
10.	října		 -	od	19	hodin	–	divadlo	„Anna	v	ringu“	–	sál	u	Žida
6.	–	9.	října		 -	Výtvarné	dílny	–	„Hrátky	s	kamínky“
6.	–	9.	října		 -	Soutěž	–	„Co	nám	chybí	na	webových	stránkách	knihovny?“
6.	–	9.	října		 -	Amnestie	dlužníků	aneb	vrací	se	nám	„ztracené“	knihy?
6.	–	9.	října		 -	Besedy	–	„Jak	se	chodí	za	básničkou	s	Máchou?“
6.	–	9.	října		 -	Vědomostní	test	–	„Jak	to	má	být?“	–	přiřazení	básně	k	autorovi

  Oznámení

Zájemci,	 kteří	 chtějí	 pořádat	 jakékoliv	 sportovní	 či	
kulturní	akce	v	tělocvičně	nebo	na	ostatních	sporto-
vištích	se	musí	předem	domluvit	s	panem	Pudilem,	
tel.	607	248	014.

  Pozvánka

V	 sobotu	 9.	 října	 2010	 ve	 14	 hodin	 se	 koná	 v	 sále		
hotelu	 Jelena	 (U	 Žida)	 „Tradiční	 setkání	 pracovníků	
KOVOZÁVODU“.
Jsou	zváni	všichni,	kdo	se	chtějí	sejít	se	svými	kolegy,	
přáteli	a	kamarády.	

  Poděkování

Děkuji	Městskému	úřadu	Nová	Včelnice	za	blahopřá-
ní	a	dárek	k	výročí	mých	narozenin.

Houšková Božena

Tímto	 chci	 poděkovat	 rodině	 Biernatové,	Motorest	
Na	 Kozlovce,	 Tomáši	 Herklemu,	 Hei	 Sport,	 Borisu	
Štefanovi,	 masérovi,	 Miloši	 Strachotovi,	 Sportcent-
rum	Athéna,	Michalu	Hanušovi,	Restaurace	U	zám-
ku,	Obci	Hadravova	Rosička	a	panu	Jiřímu	Zdeňkovi	
za	zpříjemnění	pobytu	rodiny	Vojtasové	ze	zatopené	
obce	Rastenava	

Hřebíková Helena

  Odstřel kachen

MS	 Vrška	 Nová	 Včelnice	 oznamuje	 občanům,	 že	
v	 měsíci	 říjnu	 a	 listopadu	 budou	 prováděny	 lovy	
na	 kachny	 i	 na	 rybnících	 Pasecký,	 Zámecký,	 Lipno		
(výpusť	 z	 bývalé	 ČOV,	 u	 zahrádek)	 a	 po	 celé	 řece		
Kameničce.	Lovnými	dny	jsou	středa	a	sobota.	Zákon	
o	 myslivosti	 nám	 podle	 hospodaření	 určuje	 mimo	
jiné	 i	 to,	co	střílet	musíme,	bez	ohledu	na	to,	zda	se	
bude	střílet	v	blízkosti	obydlí.	Děkujeme	za	pochopení.

Za MS VRŠKA Milan Dlouhý

  Akce ZADAR

Zveme	Vás	na	akci,	kterou	pořádá	
místní	svaz	žen	v	Nové	Včelnici.

Zadarmo přineste	–	věci,	které	již	nepotřebujete,	
ale	jsou	použitelné,	dobré	a	mohou	posloužit	

někomu	jinému.
Zadarmo si odnesete	–	věci,	které	se	Vám	hodí	

a	můžete	je	použít.

Nebo se přijďte jenom podívat.
Kdy?   Sobota 23. 10. 2010  8 – 11.30  hodin
Kde?   Velká zasedací místnost městského 

úřadu – l. poschodí

Využijte této akce!!!!!!

  Jak to bylo … díl druhý

Chápu	snahu	některých	kandidátů	se	před	blížícími	
komunálními	 volbami	 	 zviditelnit,	 a	 jak	 je	 v	 tomto	
státě	již	dlouholetým	zvykem,	použít	k	tomu	ne	svůj	
vlastní	volební	program,	ale	kritiku	někoho	cizího.

Takže	opravdu	jen	krátce:
Co	se	týče	„	pískovny“	každý	čtenář	si	 jistě	dovede	
sám	v	duchu	spočítat,	zda	byla	tato	za	celou	 	dobu		
své	 existence	 přínosná	 či	 nikoliv.	 Co	 se	 týče	 dubo-
vého	 dřeva,	 na	 jeho	 odkup	 existuje	 v	 městském	
účetnictví	faktura	vystavená	na	mojí	osobu.	A	co	se	
týče	toho	zbytku:	za	dobu	mého	působení	proběh-
ly	 v	 ETKU	 3	 kontroly	 hospodaření	 ze	 strany	města		
a	jeden	nezávislý	audit	od	autorizovaného	auditora,	
který	v	tu	dobu	dohlížel	i	na	městské		hospodaření.	
Ani	jedna	z	těchto	kontrol	mi	písemně	nikdy	nevytkla	
nic	z	toho,	o	čem	Ty	píšeš.,	a	nyní	je	rázem	všechno	
špatně.	Na	to	ať	si	udělá	každý	čtenář	již	názor	sám.

A	když	už	jsi	zmínil	výsměch	-	za	ten	já	osobně	pova-
žuji	mimo	jiné	to,	do	jaké	oblasti	se	u	nás	již	dlouhá	
léta	investují	značné	finanční	prostředky,	které	tato	
oblast	nebude	nikdy	schopna	vrátit	zpět	a	to	ani	čás-
tečně.	Každý	kdo	je	z	Nové	Včelnice	jistě	ví,	co	mám	
na	mysli.	V	Nové	Včelnici	však	existují	i	jiné	spolky	než	
ty,	o	kterých	jsi	se	zmiňoval,	a	tyto	též	odvádějí	uži-
tečnou	práci,	též	pracují	s	mládeží,	pořádají	kulturní	
akce,	a	tudíž	by	si		podle	mého	názoru	zasloužily	i	ony	
nějakou	podporu.

Na	závěr	bych	rád	uvedl	jen	to,	že	si	rozhodně	nehod-
lám	a	ani	nebudu	s	nikým	dopisovat	přes	zpravodaj.		
K	reakci	na	Tvůj	článek	mě	vedlo	jen	jediné	-	a	to,	že	
jsi	se	ho,	jistě	pouze	čirou	náhodou,	rozhodl	uveřejnit	
až	těsně	před	volbami	a	nikoliv	před	rokem,	kdy	 jsi	
svá	četná	„zjištění“	učinil.

Oldřich Péza

  Co je v knihovně nového?

Nového	 je	 pořád	 něco.	 Jen	 během	 měsíce	 září	 se	
nám	povedlo	namalovat	pěkné	květináčky	a	vyrobit	
náramky	z	korálků.	Za	zmínění	stojí	také	obrázky	vče-
liček.	Nechyběly	ani	 knihovnicko-informativní	 lekce	
pro	děti	ze	základní	školy.	Mezi	novinkami	se	může-
me	například	zmínit	o	nových	dětských	průkazkách,	
kde	každý	dětský	čtenář	má	svůj	vlastní	obrázek.	Kaž-
dé	dítě	si	může	vybrat,	zda	chce	mít	na	své	průkazce	
pejska,	kočičku	či	zcela	něco	jiného.	A	jen	pro	připo-
mínku,	registrace	na	celý	rok	pro	dětského	čtenáře	
stojí	pouze	10,-	Kč	a	pro	dospělého	50,-	Kč.	Knížek	a	
časopisů	si	můžete	půjčit	kolik	chcete.	
A	 děti	 se	 nenudí,	 skoro	 každý	 výpůjční	 den	 hrají		
nějaké	stolní	hry	nebo	něco	vytvářejí	či	malují.	U	po-
čítačů,	 kterých	máme	pro	 naše	 návštěvníky	 již	 pět	
(podle	knihovnických	standartů	máme	mít	 jen	2)	 je	
stále	plno.	V	zimních	měsících	budou	opět	probíhat	
počítačové	kurzy	pro	seniory,	o	které	byl	zájem.	
Zapomenete	si	brýle?	Dříve	to	byl	problém,	ale	dnes	
již	není.	K	zapůjčení	máme	čtecí	lupu	s	kterou	si	kaž-
dý	poradí.
Máme	 mnoho	 čtenářů,	 kteří	 nám	 darují	 časopisy		
a	 není	 jich	 zrovna	 málo.	 Mezi	 dary	 také	 nechybí		
zcela	nové	nebo	nepoškozené	knihy,	který	tvoří	část	
našeho	knihovního	fondu.	Dárcům	patří	veliké	díky.	

Samozřejmě,	 že	 nechybí	 knihy	 nové,	 nakoupené,		
ale	jejich	ceny	se	bohužel	stále	zvyšují,	a	proto	jsme	
rádi	za	každý	„knižní“	či	„časopisový“	dar.	
Mezi	 každodenní	 činnost	 knihovny	 v	 současnosti		
patří	 psaní	 dětských	 vysvědčení.	Opět	 jsme	 se	 při-
hlásili	 do	 3.	 ročníku	 soutěže	 dětských	 knihoven		
Kamarádka	 knihovna	 a	 jsme	 vděčni	 za	 každou	dět-
skou	 návštěvu,	 za	 každé	 napsané	 vysvědčení	 a	 za	
každého	nového	čtenáře.	Bohužel	i	od	těchto	kritérií	
se	odvíjí	hodnocení		a	získávání	různých	dotací	napří-
klad	na	výtvarné	dílny	či	na	počítače.	Neváhejte	ani	
vy	a	přijďte	se	k	nám	podívat.	

Marie Davidová, Městská knihovna Nová Včelnice

  Uzavření Městské knihovny

Pátek 8. října	2010	odpoledne	(Drakiáda)	
–	otevřeno	bude	od	7	do	14:00	hodin

Pátek 15. října 2010	celý	den	
(volby	do	zastupitelstva	obcí)

Sobota 16. října	2010	celý	den	
(volby	do	zastupitelstva	obcí)
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Rekord	sedmiboje		-	Michal	Škoch	(Lysá	nad	Labem)	
4625	b.
6	 atletů	 se	 v	 tomto	 ročníku	 dostalo	 přes	 hranici		
4000	b.
Sedmiboje	 se	 dále	 zúčastnili	 Jakub	 Štěpán,	 Pavel	
Fencl,	 Vlasta	Dvořák,	 Jakub	Říha,	Marian	Hřebíček,	
Olda	Krupka,	Milan	Brus,	Tomáš	Jinoch,	Vojta	Hornát,	
Petr	Řehák	a	Petr	Lenc.	
Nejmladšími	atlety	sedmiboje	byli	Jan	Šprincl,	Marek	

Strnad,	Tomáš	Velek	a	Jakub	Strnad.
Velké	 poděkování	 patří	 našim	 rozhodčím,	 kteří		
s	 námi	 celý	 den	 vydrželi	 a	 pomohli	 celou	 akcí	 ply-
nule	procházet	 –	 Karlu	Mileretovi,	 Zdeňku	Brusovi,		
Renatě	Koníčkové	a	Oldu	Dytrichovi,	Jitce	Šprinclové	
a	Veronice	Strnadové.	
Velký	dík	náleží	také	sponzorům	akce,	kterými	byli	
Fruko-Schulz,	 Milan	 Starka,	 Vláďa	 Hanzlík,	 Pavel	
Škrleta.

Konečné pořadí
1.	Michal	Skoch	4625
2.	Pavel	Skrleta	4303
3.	Marek	Strnad	4128
4.	Radek	Dvořák	4064
5.	Vlasta	Dvořák	4064
6.	Radek	Prokýšek	4056
7.	Bartoloměj	Šarman	3834
8.	Pavel	Fencl	3784
9.	Jakub	Štěpán	3612
10.	Jakub	Říha	3490
11.	Marián	Hřebíček	3219
12.	Tomáš	Hrůza	3121

13.	Olda	Krupka	3010
14.	Tomáš	Jinoch	2977
15.	Petr	Řehák	2758
16.	Vojta	Hornát	2696
17.	Milan	Brus	2688
18.	Petr	Lenc

Pořadí dětí
1.	Jan	Šprincl	2894
2.	Mareček	Strnad	2302
3.	Tomáš	Velek	1441
4.	Jakub	Strnad	601

Atletika

Úspěšné	 vystoupení	 pětice	 novovčelnických	 žákyň	
na	zářijovém	MČR	žactva	v	Praze	na	stadiónu	Slávie,	
kde	děvčata	zúročila	svědomitou	letní	přípravu	sys-
témem,	co	start	to	osobní	rekord	bylo	základem	pro	
starty	na	mezinárodním	poli.
Ale pěkně po pořádku:
Na	základě	výkonů	v	Praze,	kde	štafeta	4x60	m	(Něm-
cová,	 Kršková,	 Laštovková,	 Vodičková)	 byla	 časem	
31,64	několik	setin	sekundy	od	medaile,	stejně	jako	
Veronika	 Laštovková	 v	 překážkovém	 běhu	 na	 100	
m	 (15,77)	 a	 kde	 získala	 Katka	 Jelínková	 bronzovou	
medaili	 v	oštěpu	 (34,43)	a	páté	místo	ve	vrhu	kou-
lí	 (11,07)	 a	 Pavla	 Vodičková	 byla	 čtvrtá	 na	 150	 m	
(19,35)	a	pátá	na	60	m	(8,07),	byly		Katka	s	Pavlou	no-
minovány	do	reprezentačního	družstva	České	repub-
liky	pro	utkání	se	Slovenskem.	Reprezentační	starty	
se	oběma	dívkám	vydařily,	Katka	byla	dvakrát	 třetí	
(ze	šesti	startujících)	-	oštěp	35,27,	koule	11,7,	Pavla	
čtvrtá	na	150	m,	když	porazila	všechny	Slovenky.

11	členů	oddílu	se	zúčastnilo	mezinárodních	závodů	
žactva	MASTER	GAMES	v	Olomouci	 ve	dnech	12.	 -	
14.	9.	Zde	šlo	o	skutečně	velký	atletický	podnik,	zá-
vodilo	 se	 po	 ročnících	 a	 prezentovala	 se	 mládež	 z	
dvanácti	zemí	Evropy	(mimo	jiné	z	Malty,	Litvy,	Slo-
venska,	Maďarska,	atd.).	Dvě	zlaté	medaile	si	přivezla	
Pavla	Vodičková	(60m		8,07,	300	m	43,01)	třetí	přida-
la	Katka	Jelínková	(koule	12,05	m),	navíc	má	stříbro	z	
hodu	oštěpem	(35,42	m),	když	podlehla	pouze	člence	
specializované	oštěpařské	skupiny	z	Litvy.	Další	stří-
brná	medaile	patří	Veronice	Laštovková	za	pět	metrů	
v	dálce	a	štafetě	st.	žákyň	4	x	60m.	Štafeta	mladších	
žákyň	 (Maňasová,	 Kršková,	 Míchalová,	 Němcová)	
si	přivezla	bronzové	medaile	za	čas	32,61	s.	Několik	
děvčat	a	chlapců	oblékne	reprezentační	dresy	JČ	kra-
je	v	tradičním	pětiutkání	Jižní	Čechy-Bavorsko	-	Horní	
a	Dolní	Rakousko		–	Vysočina	10.	října	v	Passau.	Tyto	
mezinárodní	starty	jenom	umocňuji	úspěšnou	sezó-
nu	novovčelnické	atletické	mládeže.

Novovčelnické atletky na mezinárodním poli

Fotbal

Výsledkový sportovní servis

Áčko
1.	kolo	Ševětín	–	NV	7:0
2.	kolo	NV	–	N.	Bystřice	1:2	(Hulík)
3.	kolo	Novosedly	–	NV	1:1	(Bednář)
4.	kolo	NV	–	K.	Řečice	3:1	(Bednář	2,	Blažek)
5.	kolo	Třebětice	–	NV	0:2	(Bednář	2)

Béčko
1.	kolo	NV	–	H.	Pěna	4:1	(Hornát	M.	2,	Berounský	M.,	
Matějka	J.)
2.	kolo	Třebětice	B	–	NV	2:4	(Hornát	M.,	Pivko	T.,	
Šlapanský	L.,	Petráš	M.)
3.	kolo	N.	Bystřice	B	–	NV	2:2	(Baláž,	Urban)
4.	kolo	NV	–	Staré	Město	2:3	(Baláž,	Matějka	J.)
5.	kolo	J.	Hradec	B	–	NV	4:2	(Matějka,	Baláž)

Dorost
1.	kolo	Slavonice	–	NV	7:0
2.	kolo	Buk	–	NV	0:1	(Hřebík)

3.	kolo	NV	–	Chlum	7:3	(Matějka	4,	Blažek,	Brus,	
Šlapanský	L.)

Starší žáci (I.A třída skupina „C“)
2.	kolo	NV	–	Veselí	5:1	(Blažek	O.	2,	Didek	2,	Hornát	V.)
3.	kolo	Č.	Velenice	–	NV	0:0	(3:4)
4.	kolo	NV	–	J.	Hradec	B	3:2	(Jaroš	2,	Hornát	V.)
5.	kolo	Dačice	–	NV	3:0

Mladší žáci (I.A třída skupina „C“)
2.	kolo	NV	–	Veselí	1:4		(Didek)
4.	kolo	NV	–	J.	Hradec	B	0:0	(penalty	3:4)
5.	kolo	Dačice	–	NV	5:0

Starší přípravka
1.	kolo	Strmilov	–	NV	1:2	(Váš,	Koštiál)
2.	kolo	NV	–	Studená	3:2	(Brožek	Adam	2,	Holoubek	
David)

Volejbal - Nová Včelnice 4. 9. 2010 Atletický sedmiboj – 3. Ročník

Volejbalisti	Nové	Včelnice	pokračují	v	tradici	a	uspo-
řádali	4.	9.	2010	již	III.	ročník	atletického	sedmiboje.	
V	tomto	ročníku	jsme	přivítali	několik	nových	atle-
tů	a	tentokrát	opět	jednoznačně	stoupla	sportovní	
úroveň.	 Výkony	 v	 jednotlivých	 disciplínách	 hovoří	
za	vše.	Vítězové	jednotlivých	disciplín	dosáhli	těch-
to	výkonů:

100	m	př.	–	Marek	Strnad	17,23	sec
Výška	–	Radek	Prokýšek,	Michal	Škoch	165	cm
Koule	-	Bartoloměj	Šarman	13,35	m
200	m	–	Radek	Dvořák	26,27	sec
Dálka	–	Pavel	Škrleta	534	cm
Oštěp	–	Radek	Prokýšek	39,89	m
800	m	–	Tomáš	Hrůza	2:25,39
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Kuželky

Na	 kuželně	 se	 představí	 během	 podzimu	 účastníci		
divize	 jih.	 Vyhrávat	 teď	 už	 nebude	 vůbec	 snadné,	
vždyť	velká	většina	těchto	soupeřů	hrávala	3.	ligu!!
Kuželna	 prodělala	 další	 úpravy,	 přijďte	 se	 podívat		
a	povzbudit	domácí	celek.

Podzimní domácí soupeři:   
1.	10.		 TJ	Chotoviny
15.	10.		Sokol	Soběnov																									
29.	10.		 Lok.Č.Budějovice
2.	11.		 N.Město	na	Moravě																																																				
Zápasy	jsou	vždy	v	pátek	od	17.30	hod.

Kuželkáři začínají

ETYNSKÁ  KUŽELKÁŘSKÁ LIGA  -   2 0 1 0

Místo konání:	kuželna	TJ	Nová	Včelnice
Hrají: 	3	členná	družstva	60	hodů	sdružených

(15	hodů	do	plných,	15	hodů	dorážky	dráha	č.	1,	2)	
(v	průběhu	hry	možno	použít	náhradníky)

Za	družstvo	nesmí	nastoupit	registrovaný	hráč																			

Přihlášky do:  10. 10. 2010 
-	osobně	kuželna,	každé	pondělí	od	18.00

-	MT	602	565	225
-	brusjaromir@	gmail.com		

Rozlosování: 		
13.	10.	2010			19.00	hod.	kuželna

Za	účasti	ved.	družstev

Hrací den: 	úterý,	středa	od	cca	17.30	hod.
Zahájení soutěže:	19.	10.	2010

Soutěž bude organizována podle počtu 
přihlášených družstev:

a)	ve	2	skupinách	-	každý	s	každým	a	potom	
				vyřazovací	zápasy

b)	v	1	skupině	každý	s	každým

Startovné	za	družstvo	na	celý	turnaj	300	Kč

Nutná	čistá	sportovní	obuv	(ne	černá	guma)

OBČERSTVENÍ	NA	KUŽELNĚ	ZAJIŠTĚNO!
Přijďte	si	vyzkoušet	pevnou	ruku	a	jisté	oko.

Rehabilitace v Nové Včelnici 
informuje

MUDr. M. Voldánová ordinuje na rehabilitaci 
v N. Včelnici každý lichý čtvrtek 

od 13.00 do 15.00.
Rehabilitační	lékařku	zde	můžete	navštívit	

i	bez	lékařského	doporučení

BEZPEČNÉ A ÚČINNÉ HUBNUTÍ

Osvědčené	programy	Vám	pomohou	
nejen	zhubnout,

ale	především	si	váhu	i	udržet.
Hubněte	zdravě.

INFORMACE: 739 425 540   
www.ohubnuti.com

ZO	Svazu	postižených	civilizačními	chorobami	
Nová	Včelnice	spolu	s	MO	Českého	svazu	žen	

Nová	Včelnice		pořádá	v	REPUBLIKOVÉM	TÝDNU	
SPCCH

besedu	
s Ing. Petrou Matouškovou ze Sparkasse JH

O FINANČNÍM 
RODINNÉM 

HOSPODAŘENÍ,
která	se	koná	dne	18.	října	2010	v	17.00	hodin	

v	hasičské	klubovně.

Zveme	širokou	veřejnost.

Na	 pěkném	 stadiónu	 v	 Písku	 se	 v	 sobotu	 18.	 9.		
bojovalo	o	vítězství	v	letošním	KP	atletických	druž-
stev		žactva	do	15	let.
Novovčelnickým	 družstvům	 se	 podařilo	 obhájit		
pozice	 z	 jarních	 kol	 a	 jak	 chlapci,	 tak	 děvčata	 ve	
svých	soutěžích	dokázali	vyhrát,	získali	pěkné	pohá-
ry,	medaile	 a	postup	na	 semifinále	MČR	družstev.	
Družstvo	 dívek	 navíc	 bylo	 oslabeno	 o	 dvě	 opory		
-	oštěpařka	Katka	 Jelínková	a	 sprinterka	Pavla	Vo-
dičková	 ve	 stejném	 termínu	 startovaly	 v	 dresech		
České	 republiky	 v	 mezistátním	 utkání	 se	 Sloven-
skem.	(Více	na	jiném	místě.)

Jak	to	tedy	ve	finále	KP	družstev	dopadlo?

Žáci:
1.	TJ	Nová	Včelnice
2.	VS	Tábor
3.	Sokol	Č.Budějovice
4.	Start	Třeboň

Obě	 družstva	 teď	 tedy	 čeká	 start	mezi	 nejlepšími	
družstvy	 z	 Plzeňského,	 Karlovarského,	 Severočes-
kého	 kraje	 a	 dvěma	 nejlepšími	 družstvy	 z	 Prahy		
v	semifinále	MČR	.	

Atletické žactvo vítězí v KP

Žákyně:
1.	TJ	Nová	Včelnice
2.	VS	Tábor
3.	Sokol	Č.Budějovice
4.	Sokol	Písek

Atletický	oddíl	TJ	Nová	Včelnice	ve	spolupráci	se	ZŠ,	
za	podpory	Města	Nová	Včelnice,	místních	podniků	
a	podnikatelů	uspořádal	v	pátek	10.	září	v	pořadí	již	
39.	ročník	tradičního	Večerního	běhu.	
V	hlavní	kategorii	mužů	na	5000	m	zvítězil	Martin	
Novák	z	TC	Vaněk	J.	Hradec	před	Václavem	Zajícem	
z	Trisk	ČB	a	domácím	Tomášem	Pechkem.
Vítězové	dalších	kategorií:
Muži	nad	40	let	(3000	m):		Ivan	Rokos	(Třeboň)			
	Junioři	(3000	m):												 Jan	Pechek	(NV)
Žáci		1995-96	(1000	m):	 Martin	Voves	(JH)							
Žáci	1997-98	(1000	m	):	 David	Jaroš	(NV)
Žáci	1999-2000	(500	m):	 Jan	Šprincl		(NV)								
Žáci	2001-02	(500	m):	 Marek	Strnad	(NV)
Žáci	2003-04	(200	m):	 Vít	Kalkus		(NV)									
Nejmladší	hoši	(100	m):	 Marek	Krňanský	(NV)
Ženy	(1000	m	):		 Jana	Kešnerová	(ČB)																						
Dorostenky	(1000	m):			 Michaela	Šrámková	(JH)
Žákyně	97-98	(800	m):		 Magda	Burdová	(ČB)									

Žákyně	99-00	(500	m):		 Anna	Šímová	(NV)
Žákyně	01-02	(500	m):	 Tereza	 Bártlová	 (Třeboň)				
Žákyně	03-04	(200	m):	 Pavla	Krejčí	(ČB)
Nejmladší	dívky	(100	m):		Tereza	Hánová	(NV)																

Za	 pěkného	 podzimního	 počasí	 startovalo	 téměř	
150	 závodníků,	 všichni	 dostali	 drobné	 občerst-
vení,	nejlepší	 v	16	kategoriích	pak	pěkné	perníko-
vé	 medaile	 vyzdobené	 paní	 Moravovou,	 diplomy		
a	 hodnotné	 ceny	 věnované	 bývalými	 atlety,	 dnes	
úspěšnými	 podnikateli	 Ing.	 Jiřím	 Starkou	 a	 Ing.	
Stanislavem	Tománkem,	 vedením	podniků	 Soning,	
Tebo,	 Kasalova	 pila,	 Jednota,	 Flop,	 ZD,	 Městem	
Nová	Včelnice	a	místními	podnikateli	p.	Hřebíkovou,	
Cigánikovou,	 p.	 Hanušem,	 Strachotou,	 Šprinclem,	
Biernatem,	 Hekrlem,	 Holoubkem	 a	 Tůmou.	 Všem	
sponzorům,	 stejně	 jako	 obětavým	 organizátorům	
a	 sboru	 rozhodčích	patří	 poděkování	 za	úspěšnou	
realizaci	tradičního	sportovního	podniku.										    -ek-

Večerní běh Novou Včelnicí
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  Kronika Augustina Dvořáka – 1937 – pokračování

Sportovní	 klub	 s	 klubem	 cyklistů	 uspořádal	 26.	 čer-
vence	 cyklistický	 závod	 na	 trati	 37	 km	dlouhé	 a	 ry-
bářský	 spolek	 tradiční	 závod	 v	 chytání	 ryb	 o	 ceny		
13.	června.
Večer	dne	12.	června	byl	koncert	na	náměstí,	po	něm	
průvod	s	lampiony	od	radnice	k	Mlýnskému	rybníku,	
kdež	byla	uspořádána	 ,,Benátská	noc‘‘,	 pěkně	aran-
žovaná	 s	 koncertem	 Vilímkovy	 kapely	 na	 ostrůvku.	
Hojný	 počet	 diváků	 setrval	 na	 hrázi	 až	 do	 pozdních	
hodin	nočních.
Letních	 hostů	mnoho	 tu	 nebylo	 a	ti	 co	 byli,	 náleže-
li	 většinou	do	příbuzenstva.	 Snad	málo	 pohodlí	 pro	
letní	hosty,	snad	i	nedostatečné	zařízení	pro	koupání	
a	dost	daleko	do	 lesů	a	 jistě	 také	 železniční	 spojení	
obtížné	a	co	jiného	ještě	se	nedostává	a	neláká	k	nám	
hosty,	jichž	tu	před	několika	lety	bývalo	přece	slušný	
počet.
Klidný	 život	 občanstva	 byl	 vzrušen	 zprávou	 o	 ná-
hlém	 onemocnění	 pana	 presidenta	 Osvoboditele		
T.	G.	Masaryka	po	obvyklé	projížďce,	kterou	vykonal	
1.	září.	Smutná	tato	zpráva	každého	polekala,	proto-
že	 vysoký	 věk	 a	přestálá	 choroba	nedávno	 zastave-
ná	vzbuzovaly	obavy	občanstva	o	život	presidentův.		
S	napětím	byly	sledovány	rozhlasové	i	tiskové	zprávy	
o	jeho	zdravotním	stavu	a	každý	přál	panu	presiden-
tovi	brzké	uzdravení.
A	když	se	rozšířila	zpráva,	že	nemoc	pana	presidenta	
se	zhoršila,	a	když	v	úterý	14.	září	ráno	rozhlas	ozná-
mil	smutnou	zprávu,	že	ve	3	hod.	29	min.	pan	presi-
dent	T.	G.	Masaryk	zemřel	na	zámku	v	Lánech,	mnoho	
lidí	u	nás	zaplakalo.	
Smuteční	prapory	na	školách	a	na	ostatních	veřejných	
budovách	 a	 rozhlasové	 zprávy	 po	 celý	 den	 hlásající	
truchlivé	 zprávy,	 působily	 velmi	 bolestně	 na	 každé-
ho.	Ve	výkladech	obchodů	se	objevovaly	obrazy	pana	
presidenta	 zastřené	 smuteční	 rouškou	 a	 rozhovory	
dospělých	 i	 dětí	 se	 točily	 kolem	 přesmutné	 událos-
ti,	která	se	bolestně	dotkla	všech	vrstev	občanských.		
Ve	 školách	 dětem	 byla	 oznámena	 truchlivá	 zvěst		
a	 bylo	 s	 láskou	 a	 vděčností	 vzpomenuto	 zesnulého	
presidenta	Osvoboditele.
V	 pátek	 17.	 září	 dopoledne	 byly	 uspořádány	 školní	
smuteční	slavnosti,	při	nichž	byla	vyslechnuta	rozhla-
sem	vysílaná	řeč	p.	ministra	školství	Dr.	Emila	Franka.	
Po	této	slavnosti	bylo	na	školách	prázdno.	
Místní	 osvětová	 komise	 svolala	 zástupce	 spolků		
a	 korporací,	 aby	připravila	 smuteční	 slavnost	 za	 ze-
snulého	presidenta,	jenž	byl	čestným	občanem	zdejší	
obce.	
Obecní	 zastupitelstvo	 bylo	 spolupořadatelem	 slav-
nosti.
Smuteční	plakáty	oznamovaly	veřejnosti	pořad	tryz-
ny,	která	byla	uspořádána	v	neděli	19.	září	1937	večer	

v	sále	hotelu	Jana	Kejsta.
Před	8.	hodinou	večerní	sešli	se	občané	všech	vrstev	
ve	velikém	počtu	a	celé	obecní	zastupitelstvo	do	sálu	
a	v	největší	tichosti	očekávali	zahájení	smuteční	slav-
nosti.	
Za	 napjaté	 pozornosti	 byl	 vyslechnut	 smuteční		
pochod	 Beethovenův,	 který	 na	 harmoniu	 zahrál		
Judr.	Miroslav	Dvořák,	poručík	justiční	služby,	za	bo-
hatě	vyzdobeným	jevištěm	s	poprsím	pana	presiden-
ta	T.	G.	Masaryka,	obklopeným	bohatou	květinovou	
dekorací.	Po	smutečním	sboru	J.	B.	Förstera	„Z	osudu	
rukou“,	 který	 zapěl	 sokolský	 pěvecký	 sbor	 za	 řízení	
řídícího	učitele	Aug.	Dvořáka,	starosta	obce	Valentin	
Tůma	srdečným	proslovem	projevil	 smutek	zdejšího	
občanstva	nad	ztrátou	nenahraditelnou	a	ocenil	vře-
lými	 slovy	 zásluhy	 zesnulého	presidenta	a	 českoslo-
venský	národ	a	o	lidstvo	vůbec.
Učitel	 Štěpán	Polášek	 recitoval	báseň	 J.	Hory	 ,,T.	G.	
M.“	 Smyčcový	 kvartet	 (F.	 Vilímek,	 Ing.	 Vil.	 Fischer,	
Jar.	Terber	a	Aug.	Dvořák)	přednesl	 ,,Aresovu	smrt“	
od	 Ed.	 Griega.	 Smuteční	 proslov	 ,,Odešel	 nám“		
Hynka	 Líbala,	 hluboce	 založený,	 tklivými	 slovy	 vy-
líčil	 Masaryka	 -	 krásného	 člověka	 -	 filosofa,	 učitele		
a	 věhlasného	 státníka	 a	 byl	 vyslechnut	 shromáž-
děním	 s	 neobyčejnou	 pozorností	 a	 zájmem.	 Krásná	
slova	řečníkova	působila	na	shromážděné	občanstvo		
tak	mohutným	dojmem,	že	téměř	nedýchalo,	aby	ne-
rušilo	posvátnost	chvíle	vzpomínání.	
Potom	 následoval	 B.	 Smetanův	 mužský	 sbor	
„Sláva	 Tobě!“	 recitace	 Hynka	 Líbala	 ,,	 Od	 2.	 do		
14.	 září	 od	 Ot.	 Fischera,	 výňatek	 z	 kvinteta	 smyč.	
od	Ant.	Dvořáka,	četba	St.	Maupice	z	knihy	K.Čapka	
,,Mlčení	s	T.G.Masarykem“,	mužský	sbor	,,Oráč“	J.	B.	
Förstera,		sborová	recitace	členů	jednoty	divadelních	
ochotníků	,,Tři	smuteční	básně“	od	V.	Nezvala.	Smu-
teční	slavnost	byla	ukončena	stát.	hymnou.	
Shromáždění	 hluboce	 dojaté	 pietními	 projevy	 roz-
cházelo	 se	 v	 tichosti	 a	 vzorném	pořádku	 a	 tím	 také	
projevilo	úctu	k	drahému	zesnulému.	
Na	památku	poznamenávám,	že	všichni	spolupracov-
níci	v	této	smuteční	slavnosti	projevili	naprostou	jed-
notu	a	dali	krásný	příklad	oddané	součinnosti	v	práci	
na	projevu,	kterého	dlouho	bude	vzpomínáno.
Pohřbu	pana	presidenta	Osvoboditele	v	Praze	21.	září	
se	 zúčastnilo	 několik	 občanů,	 tak	 zejména	 zástupce	
obce,	člen	městské	 rady	učitel	Eduard	Palata,	před-
seda	místní	školní	rady,	řídící	učitel	Aug.	Dvořák	a	po	
dvou	zástupcích	učitelských	sborů	obecné	a	měšťan-
ské	školy.
V	předvečer	pohřbu	bylo	slavnostní	osvětlení	budovy	
obecné	školy	a	obchodních	výkladů	a	sbor	dobrovol-
ných	hasičů	uspořádal	za	městem	smuteční	Masary-
kovu	vatru.																																										pokračování příště

  Veselé povídky – Eduard Keist 

Pan	mistr	mohl	v	tu	chvíli	posloužiti	nějakému	vlám-
skému	malíři	 ke	 zpodobnění	 samotného	 satanáše.	
Byl	 postavou	 vysoký	 a	 silný,	 s	 černými	 vlasy	 a	 kozí	
bradkou,	 a	 jakmile	 otevřel	 u	 kamen	 okeničku,	 aby	
přiložil	novou	náruč	chrastí,	tu	jeho	obraz	skýtal	stra-
šidelný	pohled.	
Když	 rudé	 světlo	 z	 ohniště	 zatančilo	 po	 jeho	 chlu-
patém,	 zpoceném	 těle	 a	 sprška	 jisker	 mu	 vletěla	
do	klína,	tu	 láteřil	a	natřásaje	se,	stíral	 jiskry	z	těla,		
až	byl	samá	černá	šmouha	a	šířil	se	od	něho	smrad	
spálených	 chlupů.	Babka	 jen	 vrtěla	hlavou	nad	 tou	
Sodomou,	utírala	ho	ručníkem	a	jen	stále	opakovala:	
„I	vy	jeden	nestydo	černej!“	ale	nezlobila	se.
Husa	ale	ne	a	ne	se	upéct.	Musela	to	být	nějaká	husí	
prababička	 a	 pan	mistr,	 nešťastný	 hlady,	 se	 dal	 do	
žalostného	 naříkání	 a	 pěl:	 „Má	 milovaná	 husičko!		
Již	je	tomu	hezká	řádka	let,	co	jsem	jako	chlapec	cho-
dil	do	školy	cestou	kolem	zdejšího	rybníka	vidíval	tě	
tam	plout	a	tys	kejhávala	mne	na	pozdrav.	Pak	z	 ji-
nocha	se	stal	muž	a	z	muže	voják,	a	když	jsem	někdy		
zašel	do	vaší	vesnice,	vždy	jsme	se	potkali.	Pak	dlou-
ho	 jsem	se	 s	 tebou	neviděl,	 až	 teprve	dnes	…	Ach,	
jaké	to	shledání!	Ó	odpusť	mi	a	neztvrď	se	proto	pro-
ti	mně,	vždyť	i	já	jsem	už	starý	a	bezzubý.	Měj	slitová-
ní	a	obměkči	se,	ať	zvím,	žes	mi	odpustila.	Ó	husičko	
má,	mohu	doufat?“
Tak	úpěnlivě	mistr	 lkal	skloněn	nad	plotnou,	až	mu	
slzy	 kanuly	 na	 pečící	 se	 husí	 torso.	 Všichni	mu	 na-
pjatě	 naslouchali	 až	 tu	 z	 koutka	 kuchyně	 se	 ozýval	
dušený	vzlykot.	To	babka	dojetím	se	rozplakala	nad	
starou	husou.
Však	 hladové	 žaludky	 neměly	 pro	 melancholii	 po-
chopení,	 nechtěly	 déle	 čekat	 a	 husa	 proto	musela	
na	stůl.	S	pomocí	sekáče	ji	rozdrancovali	ku	podivu,		
za	chviličku	jakoby	po	ní	zametl.	Jen	čistě	ohlodané	
kosti	svědčily	o	posvícenských	hodech.
A	teď	nastal	nový	útok	na	krčmáře.	Husa	holt	chtě-
la	svý	a	každý	se	snažil,	jak	mohl,	jakoby	chtěl	vypít	
„pivní	matku“.
Venku	 již	 byla	 tma	 jako	 v	 ranci	 a	 děda	 se	 s	 noše-
ním	piva	nějak	 zdržoval.	Buď	se	bál,	aby	neklopýtl,		
ale	 spíše	 proto,	 že	 čepoval	 poslední	 soudek	 piva		
a	chtěl,	aby	vystačilo.	Etyňáci	bumbali,	bumbali,	jak	
se	 patří,	 vždyť	 to	 byli	 samí	 staří	 pivomilci	 a	 ti	 pivu		
rozumí	 a	 nějakou	 tu	 várku	 taky	 snesou.	 Však	 také		

po	 čase	 se	 jim	 zdálo,	 že	 to	 pivo	 už	 nemá	 ten	 říz	
jako	zvečera,	 že	 je	ňáko	 řidší,	ale	neříkali	 zatím	nic	
a	 na	 dvorku,	 kam	 chodili	 vyprazdňovat	 měchýře,	
se	usnesli,	že	to	vyšetří.	Dlouhej	Candrták	dostal	za	
úkol,	 podívat	 se	 nepozorovaně	 do	 „lochu“,	 kde	 je	
sud	s	pivem	a	udělat	nějaké	protiopatření,	aby	snad	
dědek	nelil	do	piva	vodu,	neboť	nemůže	být	pro	po-
ctivého	pivomilce	něco	více	pokořujícího,	než	aby	pil	
pivo	ředěné	vodou	a	k	tomu	ještě	o	posvícení.
Přímý	důkaz	sice	neměli,	ale	vycvičený	jazyk	byl	neo-
mylným	koštýřem	a	nechtěl	nějaké	pivní	břečky	brát	
za	 dobré	 pivo.	 Candrták	 tedy	 rozhořčeně	 vnikl	 do		
lochu,	 ale	 nenašel	 žádné	 „korpus	 delikty“,	 což	 ho	
však	neodradilo	a	při	prohlížení	okolí	našel	hnedky	
vedle	ve	stráni	roubenou	studánku.	
Měsíček	 již	 svítil	 a	 jak	 tak	 Candrták	 studánku		
obhlížel,	spatřil	v	měkké	cestě	stopy	dřeváků	směrem		
ke	sklípku.	Viděl	 již,	kolik	uhodilo,	ale	museli	dědo-
vi	dokázat,	 že	 jim	do	piva	 lije	 vodu.	Proto	na	něho		
nalíčili	past,	aby	se	chytil	a	vrátil	se	nazpět	do	kuchy-
ně.	Tam	dal	jen	ostatním	smluvené	znamení,	dopili,		
co	zbylo	ve	držbánkách	a	poslali	dědu	s	velkým	džbá-
nem	do	lochu	nabrat	nové.	Děda	se	po	chvilce	vrátil,	
naplnil	džbánky	na	stole	a	teď	to	začalo.	Napřed	se	
napil	Candrták	a	se	zaklením	se	rozkuckal.	Pak	zdvihl	
džbánek	druhý,	třetí	a	všichni	hned	nadávali	co	to	v	
tom	pivě	je,	jaké	to	přinesl	dědek	břečky,	vždyť	je	to	
samá	plíva	a	to	že	si	musí	teda	vypít	sám	a	už	dědka	
nutili	do	pití,	až	ten	kuckal	a	dávil	se	a	pak	s	prosíkem	
se	přiznal,	 že	už	 to	neudělá,	 jen	aby	ho	nenalejvali	
těma	plívama	v	pivě,	že	ho	to	strašně	škrábe	v	krku.
Zbytek	piva	ve	džbánu	se	tedy	vylil	a	dědek	začal	zase	
nosit	dobré	poctivé	pivo,	nekřtěné.
Candrták	totiž	hodil	do	studánky	hrst	ovesných	plev,	
které	našel	u	stodoly	a	dědek,	jak	už	to	dělal,	nabral	
džbánem	trochu	vody	ze	studánky	i	s	plevami	a	pak	
ve	sklípku	dotočil	džbán	ze	sudu	pivem	a	přinesl	 je	
takové	do	kuchyně.
Ale	 Etynští	mazavkové	dědovi	 odpustili,	 a	 ten	 zase	
na	usmířenou	přinesl	lahev	breberky	samoživné	jako	
obětní	dar.
A	 tak	 posvícenská	 vylizovačka	 se	 venkovanům	 vy-
dařila	 a	 Etyňáci,	 řádně	 napaření	 a	 spokojení	 se	 ze	
vzdálené	vesnice	vraceli	skoro	po	půlnoci	a	do	svých	
domovů.																																																		Napsáno v r. 1951

Veselá příhoda při posvícenské pondělní vylizovačce - pokračování
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Kulturní přehled

Kino
Sobota	2.	října	ve	20	hodin	-	Zatím	spolu,	zatím	živi
Sobota	9.	října		ve	20	hodin	-	Predátoři	
Sobota	16.	října	v	17	hodin	-		Shrek	–	Zvonec	a	konec
Sobota	23.	října	ve	20	hodin	-		Kájínek
Sobota	30.	října	ve	20	hodin	-		Román	pro	muže

Kulturní dům
Pátek	 1.	 v	 19	 hodin	 -	 DALSKABÁTY,	 HŘÍŠNÁ	 VES,	
aneb	zapomenutý	čert
Úterý	12.	v	16.30	hodin	-	SENIORPÁRTY
Úterý	19.	v	19	hodin	-	učitel	a	žák	Koncert	z	děl	An-
tonína	Dvořáka	a	Vítězslava	Nováka		
Sobota	 30.	 v	 19.30	 hodin	 -	 Screamers	 v	 šapitó	 -	
Nový	pořad	travesti	skupiny.

Muzeum
13.	9.	–	3.	10.	-	Figura	v	krajině
7.	10.	–	19.	11.	 	 -	Za	 tajemstvím	venkovského	sta-
vení	-	netradiční	výstava	Vlastimila	Simoty	a	Petra	
Valeše

Ostatní akce
Sobota	 16.	 od	 8	 hodin	 –	 Hamerky	 -	 Tradiční	mo-
tocrossové	závody.

Kamenice nad Lipou

Novovčelnický zpravodaj vydává Město Nová Včelnice nákladem 1100 ks, neprodejné. Evidenční číslo: MK ČR E 11662. IČ: 247146. Měsíčník, 
příspěvky nevracíme. Redakce je oprávněna články krátit nebo upravit. Nepodepsané příspěvky nebudou uveřejňovány. Příspěvky dopisovatelů 
a čtenářů nemusejí vyjadřovat stanovisko redakce. Grafika, sazba:  Vladimír Klíma - 777 605 808, Tisk: RAIN s.r.o., J. Hradec, Redakční rada: Marie 
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PROGRAM	KINA	STŘELNICE
1.	pátek	17.00,	20.00	-	VELKÉ PODMOŘSKÉ DOBRO-
DRUŽSTVÍ 3D	-	Unikátní	pohled	na	barevný	mořský	
život.	 Díky	 technologii	 3D	 se	 návštěva	 kina	 stane	
doslova	potápěčským	zážitkem.

2.	 	 sobota	17.30,	 3.	 	 neděle	 17.30	 -	 JAK VYCVIČIT 
DRAKA 3D
2.	sobota	20.00,	3.	neděle	20.00	-	PREDÁTOŘI

Přehlídka	MANIFESTO	–	ozvěny	světových	festivalů
7.	čtvrtek	17.30,	20.00	-	ILUZIONISTA
8.	 	 pátek	 17.00,	 20.00	 -	 UNAVENI SLUNCEM 2: 
EXODUS

Jindřichův Hradec

9.		sobota	17.30,	20.00	-	MIMINA
10.		neděle	17.30,	20.00	-	KLUCI	JSOU	ZPĚT
11.		pondělí	17.30,	20.00	-	GOEMON
12.		úterý	17.00,	20.00	-	VRAH VE MNĚ
13.		středa	17.30,	20.00	-	THE	RUNAWAYS
14.	 	 čvrtek	17.30,	 20.00,	 15.	 	 pátek	17.30,	 20.00	 -		
EXPENDABLES: POSTRADATELNÍ
16.	 	sobota	17.00,	20.00,	17.	 	neděle,	17.00,	20.00	
-	POČÁTEK
21.		čtvrtek	17.30,	20.00,	22.		pátek		 17.30,	 20.00	 -	
SEXY 40
23.	 	 sobota	 17.30,	 24.	 	 neděle	 17.30	 -	 POSLEDNÍ 
VLÁDCE VĚTRU 3D
23.		sobota	20.00,	24.		neděle	20.00	-	DOSTAŇ HO 
TAM
28.		čtvrtek	17.30,	29.		pátek	17.30	-	JAKO KOČKY A 
PSI: POMSTA PROHNANÉ KITTY 3D
28.		čtvrtek	20.00,	29.		sobota	20.00	-	MACHŘI
30.		sobota	17.30,	20.00,	31.		neděle	17.30,	20.00	-	
KAJÍNEK

PŘEDSTAVENÍ PRO DĚTI - VŽDY OD 15.30 HOD.
3.		neděle	-	SOBECKÝ OBR
10.		neděle	-	DO KINA ZA KRTKEM
17.		neděle	-	RUSALKA HUPSALKA
24.		neděle	-	ČTYŘLÍSTEK
31.		neděle	-	RÁNO MEZI ZVÍŘÁTKY

PŘEHLED KULTURNÍCH POŘADŮ

Čtvrtek	 	7.10.	19.00	 -	Travesti show „Z POHÁDKY 
DO POHÁDKY“	-	KD	Střelnice
Čtvrtek	 	 7.10.	 19.30	 -	 Město	 Jindřichův	 Hradec	
Vás	zve	na	koncert	 -	ADAMUSOVO TRIO – POCTA 
R. SCHUMANNOVI	-	Kaple	sv.	Maří	Magdaleny
Sobota		9.10.	13.30	-	Město	Jindřichův	Hradec	Vás	
zve	 na	 	 -	PŘES KOPEC NA HRADEC ANEB JINDŘI-
CHOHRADECKÝ PEDÁL	-	Bližší	informace	na	plaká-
tech
Pondělí	 	11.10.	19.00	-	Spolek	Přátelé	starého	Jin-
dřichova	 Hradce	 a	 Muzeum	 Jindřichohradecka	
Vás	zvou	na	přednášku	-	„MARIE TEINITZEROVÁ – 
HISTORIE A SOUČASNOST GOBELÍNOVÉ DÍLNY“	 -	
Konferenční	sál	muzea	ve	Štítného	ulici.

SDH a kulturní komise Nová Včelnice

Kdy: v pátek 8. října od 15.00
Kde: na louce u školky

Pěstitelská pálenice 
Žirovnice

zahajuje provoz od 13. 9. 2010
příjem kvasu a ovoce na pálení

Po 16 - 19 hodin
St 9 - 12 hodin

Pá 16 - 19 hodin
So 15 - 19 hodin

Možnost moštování.
Tel.: 721 559 418, 728 866 442
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  Řádková inzerce

Prodám	zahradu	nad	Tebem	na	stavební	parcelu.	
Zděná	chata,	podsklepená,	kde	je	zavedený	elek-
trický	proud	a	užitková	voda.	Možnost	napojení	na	
pitnou	vodu	a	kanalizaci.	Velikost	přes	800	m².		
Tel.:	720	581	239.

Koupím	pozemek	na	zahradu	(nikoliv	stavební	par-
celu),	250	–	400	m²	v	Nové	Včelnici	a	blízkém	okolí,	
80,-	Kč	/	m².	Nabídněte.	Tel.:	728	681	598.

Pronajmu	dlouhodobě	garsoniéru	v	Nové	Včelnici,	
od	října	2010.	Tel.:	728	36	90	90.

Prodám	rodinný	domek	2	x	3	+	1	v	Nové	Včelnici.	
Tel.:	774	211	750.

Prodám	byt	3	+	1	v	Kamenici	nad	Lipou,	v	ov.		
Tel.:	777	887	438.

Hledám	studenta	nebo	učitele	na	doučování	mate-
matiky	na	2.	stupňi	ZŠ	(především	v	týdnu).		
Tel.:	608	902	420.

NOVÁ PRODEJNA

KVĚTINY
DÁRKY

Leitnerová Jana
Od 1. 10. 2010 Nová Včelnice, Štítného 474

(naproti zdravotnímu středisku)

• řezané a hrnkové květiny
• suchá vazba, umělé květiny
• květináče, drobná keramika
• svíčky, podzimní dekorace
• dušičkové věnce, adventní věnce a jiné

Prodejní doba:
Po – Pá: 8 00 – 12: 00    12:30 – 16:30
So:   8:30 – 11:00

Dagmar Kořínková 
Jírova 724 
394 70 Kamenice nad Lipou

FINANČNÍ 
PORADENSTVÍ

Tel . :  565 432 439
mobil.:  724 089 727
e-mail:    d.korinkova@quick.cz                       

•	 účetní,	 finanční,	 ekonomické,	 organizační,	 daňové	 a	 podnikatelské	
poradenství

•	 zastupování	při	jednáních	na	úřadech	státní	správy
•	 poradenství	 pro	 začínající	 i	 ostatní	 podnikatele	 –	 fyzické,	 právnické	

osoby
•	 vedení	 podvojného,	 jednoduchého	 účetnictví	 	 a	 daňové	 evidence,	

evidence	+	přiznání	k	DPH,	mezd	(neziskovky,	podnikatelé,	občanská	
sdružení,	bytová	družstva,	společenství)

•	 veškerá	povinná	daňová	přiznání	(např.	k	dani	silniční,	z	nemovitosti)
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Připojení do sítě internet

www.jhcomp.cz

Zřizovací poplatek 
1.900,- Kč

Smlouva na 
dobu neurčitou 
bez závazku

Objednávky a bližší informace: 
tel.: 384 325 158, 734 310 278, info@jhcomp.cz

Neomezený objem stažených a odeslaných dat

Název tarifu Rychlost Cena včetně DPH

JHC 6M 5GHz 6 Mbit/s 333,- Kč

JHC 10M 5 GHz 10  Mbit/s 454,- Kč

Zřizovací poplatek 

Neomezený objem stažených a odeslaných dat

Připojení bezdrátovou 
technologií v pásmu 5GHz

Těšíme se na Vaši návštěvu!                         FLOP JE VAŠE JISTOTA!

PRODEJNÍ DOBA:
Po-Pa: 6.30 - 18.00, So: 7.00 - 12.00

NEDĚLNÍ PRODEJ:
8.00 - 11.00

Každý den čerstvé pečivo z náší pekárny!!!

Lahodné polotučné mléko 1 l ...................14,90
Trvanlivé polotučné mléko Milkin 1 l .....11,90
Lipánek 80g  různé druhy ............................. 7,50
Kinder Pingui s čok. 30 g ............................... 9,90
Gouda 48% hranol 1 kg ............................ 109,90
Jogurt Florián 150g různé druhy ............... 6,90
Zott smetana ke šlehání 30% 200 g .......... 9,90
Párky 1 kg  super cena!! ................................ 45,-
Studenské párky 1 kg ...................................49,90
Anglická slanina 1 kg ...................................99,90
Baby šunka výběrová 1 kg....................... 119,90
Jemný salám 1 kg  super cena!! ..............39,90
Kuřecí steh. řízky 500 g  super cena!! ....44,90
Drůbeží sekaná 500 g ..................................19,90
Hranolky 750 g tenké ...................................19,90
Zelenina s brokolicí 350 g ...........................12,90
Nanuk Mrož různé druhy .............................. 8,90
Rybí prsty Fish Vici 250 g ............................15,90
Závin s náplní 280 g ......................................19,90
Kobliha s ovoc. náplní  50 g ......................... 3,90
Bonaqua přírodní 1,5 l ................................... 7,90

Mattoni ochucená 1,5 l ................................11,90
Pivo Pardál sv. výč. 0,5 l  super cena !! ..... 6,90
Lux mýdlo 100 g............................................... 6,90
Jádrové mýdlo Kamzík 175 g ...................... 9,90
Listové těsto KLASA 500 g super cena !! 18,90
Rýže dlouhozrnná varné sáčky 480 g .....16,90
Čočka velkozrnná 500 g ..............................16,90
Fazole červené a bílé 400 g ........................10,90
Broskve 820 g  super cena !! .....................18,90
KV jahoda 205 g  super cena !! .................. 9,90
Rama 500 g ......................................................29,90
Hera 250 g ........................................................12,90
Tuňák v oleji a ve vl. šť. 185 g ....................14,90
Čaj ZŠ lesní směs a malina 40 g ................10,90
Chardonnay a Cabernet Sauvignon 0,75 l .. 39,90
Pims čokopiškoty 146 g ..............................16,90
Lentilky 38 g ...................................................... 7,50
Tatranky 33 g  super cena !! ........................ 2,90
Průduškový a dětský byl. čaj 30 g ............24,90
Cukr krupice 1 kg ...........................................17,90
Oriole slunečnicový olej 1 l ........................25,90

V letákové akci od 27. 9. do 10. 10. 2010 mimo jiné nabízíme:  

  Zákazníkům také nabízíme možnost vybírání peněz prostřednictvím  
platební karty - cash back.  Také si u nás můžete dobít mobilní telefon. 

NOVINKA  - stáčené víno za super cenu  49,90 za 1l.

Víkendová nabídka: 30. 9. - 3. 10. 2010 - Kuřecí čtvrtky zadní mr. 500 g  .............. 22,90
Víkendová nabídka: 7. 10. - 10. 10. 2010 - Lovecký salám 1 kg ............................... 99,90

POTRAVINY
Na Hliněnce 479, Nová Včelnice
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